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Innholds fortegnelse

Til lokalforeningene i Rogaland, regioninstruktører, regionutvalgsledere  Stavanger 27.1.2025 

og medlemmer, tillitsvalgte, og ansatte i NJFF-Rogaland.

ÅRSMØTE I NJFF – ROGALAND 30. MARS 2025

Innkalling med påmelding
Da har vi endelig gleden av å kunne invitere til årsmøtehelg igjen i regionlaget.

Lørdag 29. mars arrangeres tillitsvalgtsamling. Søndag 30 mars blir selve årsmøtedagen, og det arrangeres på Quality 

Airport Hotel Stavanger, på Sola. 

Vedlagt følger foreløpig program for helgen med gjennomføringsorden for årsmøtet, en oversikt på hvor mange delegater 

hver forening kan delta med, og påmeldingsskjema. Innkallingen er bekjentgjort tidligere til foreningene og møteberet-

tigede gjennom kunngjøring på regionlagets hjemmesider og e-post til foreningene.

Regionlagstyrets forslag til årsberetning, regnskap og andre saksdokumenter sendes til foreningene, og legges ut på 

nettsidene til NJFF Rogaland, senest 1 uke før årsmøtet. Vi ber om at lokalforeningene da videresender alle sakspapirer 

til sine egne delegater.

Viktig om påmelding til alle:
Alle, også tillitsvalgte i regionutvalgene og regioninstruktører bruker påmeldingsskjemaet. Alle som meldes på, skal ha 

korrekt utfylt navn, og gyldig medlemsnummer i NJFF. Vi ber om at lokalforeningene også plukker ut noen varadelegater 

som står i forhold til det antallet delegater de sender. Vi oppfordrer som vanlig alle inviterte til å ha med partner, men 

minner om en egenandel for delegatpartner som belastes forening i etterkant.

Forfall som meldes inn senere enn 23. mars får vi ikke refundert fra hotellet. Forfall som kommer etter denne datoen, blir 

da belastet foreningen. Foreninger: Husk nettopp derfor varadelegater..

Tillitsvalgte som er valgt inn i regionlagets styre eller utvalg inviteres til årsmøtet med partner for regionlagets regning. 

I tillegg inviteres region, og forbundsinstruktører og leder av valgkomiteen m/partner. Disse har tale- og forslagsrett, 

men ikke stemmerett, såfremt de ikke møter som representant for en forening.

Påmeldingsfrist for alle som skal delta: 1. mars 2025
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Litt orientering om Tillitsvalgtsamlingen og årsmøtet:

Foreløpig program

Tillitsvalgtsamling lørdag 29. mars:
Kl. 09.30 - 10.00  Oppmøte og registrering

Kl. 10.00  TV-samling starter. Innlegg/foredrag.

Kl. 12.30 - 13.30  Lunsj

Kl. 13.30 – 18.00  Vi fortsetter med foredrag og temasamlinger.

Frem til temasamlinger ca kl. 14.30 / 15.00 presenteres innlegg med interessante tema fra sentrale representanter fra 

NJFF, og eksterne foredragsholdere.

Kl. 19.30  Festmiddag, sosialt samvær, prisutdelinger.

Tillitsvalgsamlingens endelige program på lørdagen blir gjort tilgjengelig når det er ferdig bearbeidet.

Årsmøte søndag 30. mars:
Kl. 08.00 - 09.30 Frokost

Kl. 09.30  Oppstart Årsmøte NJFF Rogaland

Dagsorden
Kl. 13.00 - 14.00 Lunsj og deretter forventet avreise dersom årsmøtet er ferdig

Som ved tidligere etablert praksis vil vi ikke lese opp årsberetningene under selve årsmøtet. Derfor forutsettes det at 

de enkelte delegatene leser gjennom årsrapportene før årsmøtet/godkjenning.

Alle foreningene kan lørdag under tillitsvalgt-samlingen stille med sine delegater. Foreningene kan på tillitsvalgtsamlingen 

stille med 2 observatører hver. Alle kostnadene som påløper for disse gjennom helgen dekkes av egen lokalforening. 

Observatører kan også delta på årsmøtet søndag, men uten tale- og stemmerett.

Foreløpig program og gjennomføring:

Dagsorden

Innledning ved regionleder NJFF Rogaland, Tore Skogen

Eventuelt kort innlegg

1. Konstituering av møtet.
Godkjenning av delegater

Godkjenning av innkalling

Godkjenning av dagsorden

Godkjenning av forretningsorden

Valg av ordstyrer

Valg av sekretær

Valg av tellekorps

Valg av to delegater til å underskrive protokollen

2. Årsberetning fra siste kalenderår.

3. Revidert regnskap fra siste kalenderår.

4. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak.

5. Andre saker som styret har ført opp på dagsorden.

6. Styrets forslag til arbeidsprogram og budsjett.

7. Valg av styre i henhold til vedtektene § 16.4.7

8.–10. Valg av ledere og medlemmer til årsmøteoppnevnte utvalg. Valgkomite og revisor.

Foreningsnavn Stemmeberettigede 
 delegater - Antall

Medlemstall 
pr. 31.12.2024

Bjerkreim JFF 3 201

Eigersund JFF 3 341

Forsand JFF 2 129

Haugesund OJFF 4 524

Jæren JFL 9 1812

Karmøy JFNF 5 636

Lund JFF 2 80

Sauda JFF 5 674

Sokndal JFF 3 228

Stavanger og Rogaland JFF 14 3266

Strand og Hjelmeland JFF 3 292

Suldal JFL 2 100

Tysvær JFF 3 350

Vindafjord JFL 3 323

Oversikt over antall delegater hver lokalforening 
kan delta med til årsmøte i 2025:
Til årsmøtet kan foreninger med inntil 200 medlemmer sende 2 

representanter som delegat. Foreninger med flere medlemmer 

kan sende ytterligere 1 representant for hvert påbegynte 200 

medlemmer, inntil 6 representanter. Deretter gis en representant 

pr 300 medlem.

Representantene må ha fylt 14 år for å ha stemmerett. Delegater 

uten gyldig medlemskap avvises.

Valgte medlemmer til regionlagets utvalg, samt regioninstruktører, 

innkalles til årsmøte. Disse har tale- men ikke stemmerett, så 

fremt de ikke møter som representant for en forening.

Vedr. deltakere så vises til § 5 i vedtektene.

Dette gir følgende mulige delegatantall fra fylkets 14 lokalforeninger:

Dette gir den mulige deltakelsen fra fylkets 14 foreninger som 

man ser i tabellen, 61 stemmeberettigede fra lokalforeningene, i 

tillegg til 6 stemmeberettigede fra styret i NJFF Rogaland – som 

gir 67 stemmeberettigede totalt.

Øvrig økonomisk fordelingsnøkkel:
Funksjon Opphold, mat dekkes av Reise, dekkes av Egenandel
Styre/Utvalgsmedlemmer regionlag/region-

instruktører/leder valgkomite
Regionlaget Regionlaget 0

Delegater på TV-samling lørdag Regionlaget Lokalforening 0
Delegater til årsmøtet søndag Regionlaget Lokalforening 0
Partner til delegater Lokalforening 1000 kr**
Observatører Lokalforening Lokalforening
Avmelding etter siste frist,  
hvis det ikke er satt inn en varadeltaker.

Lokalforening Lokalforening

** Ca.-pris, kan justeres fra år til år.
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Kontaktliste for tillitsvalgte og  instruktører

 STYRET 2023 - 2024 Navn Mobil E-post
Leder Tore Skogen 91 55 83 30 tore.skogen@emerson.com
Nestleder Olav Kolltveit 91 61 73 93 okolltveit@hotmail.com
Sekretær Lise Dalen 91 53 01 81 lisedalen@hotmail.com
Økonomiansvarlig Torstein Gåsland 95 92 02 11 torstein.gasland@lyse.net
Ungdomsansvarlig Marthe H. Kjørkleiv 98 46 04 79 martheholgersen@gmail.com
Jentekontakt Ragnhild Ottesen 41 30 57 68 ragnhild.ottesen@uis.no
1. Varavalgt Adem Seferagic 41 29 35 67 adem.seferagic@gmail.com
2. Varavalgt Oddvar Vermedal 90 89 94 74 odvermed@online.no
FNF kontakt Trond Austrheim 95 77 35 02 trond.austrheim@gmail.com
Fagutvalg Jakt leder Knut Ivar Skogland 97 01 14 55 knut.ivar.skogland@gmail.com
medlem Øyvind Træet 47 81 28 43 oyvindtreet@gmail.com
medlem Olafr Jacobsson 95 12 95 28 jakobsson.olafr@gmail.com
varavalgt Jone Nærland 91 39 01 68 jone.naerland@lyse.net
Fagutvalg Fisk leder Knut Ståle Eriksen 90 15 31 96 kneriks@equinor.com
medlem Anders Grøndahl 91 35 0355 anders.grondahl@dabb.no
medlem Anbjørn Kallekodt 40 60 75 29 anbjoernleeds@gmail.com
varavalgt Kjetil Østbø 90 11 96 18 hanse375@gmail.com
Aktiv. utvalg Ungdom leder Marthe H. Kjørkleiv 98 46 04 79 martheholgersen@gmail.com
medlem Stian Tønnessen 94 98 00 08 stian.tonnessen@lyse.net
medlem Sondre Helgevold 41 65 52 41 shhelgevold@icloud.com
varavalgt Bjørn Thore Hetland 91 17 90 61 bjorn.thore@hotmail.com
Aktiv. utvalg Jenter leder Ragnhild Ottesen 41 30 57 68 ragnhild.ottesen@uis.no
medlem Torunn K. Thiemer 90 52 69 99 torunn.thiemer@obos.no
medlem Ellen Hagen 47 41 50 22 ellen.hagen.9@gmail.com
varavalgt Victoria Rasmussen 46 46 45 14 victoria.rasmussen01@gmail.com
Aktiv. utvalg Hagle leder Geir Walland 90 15 81 94 geir@1210.no
medlem Bjørn Thore Hetland 91 17 90 61 bjorn.thore@hotmail.com
medlem Stian Eikåsen 98 25 97 04 stian@bls-as.no
varavalgt Zain M. Rage 45 77 48 34 zainrage@gmail.com
Aktiv. utvalg Rifle leder Bengt Oftedal 90 84 68 12 bength@oftedal.com
medlem Håkon Åmodt 96 04 52 20 heikon@hotmail.no
medlem Odd Meyer Løgevik 92 24 38 69 odd.meyer.logevik@dabb.no
varavalgt Hans Sunde 45 43 87 90 hans.sunde@gmail.com
Fagutvalg Jakthund leder Jan Atle Larsen 97 18 74 73 oddresteinen@gmail.com
medlem Egil O. Årstad 90 83 00 25 egil.aarstad@gmail.com
medlem Tom Kjetil Ims 90 78 28 34 tki@haakull.no
varavalgt Kjell Øyvind Kristiansen 41 10 11 67 kjelloyvind@haugnett.no
REGION/FORBUNDSINSTRUKTØRER
Ettersøk Ole Geir Skjæveland 95 21 73 55 olegeir15@gmail.com
Hagle Jan Inge Hammer 92 25 38 38 janingehammer@gmail.com
Aversjonsdressur hund Alf Reidar Eik 41 30 87 16 alreie@frisurf.no
Rifleskyting Oddbjørn Voll 48 89 33 88 oddbjorn.voll@jotun.no
Fluekasting Kaare Lye 47 33 20 02 kaare@okbad.no
Organisasjon Kjell Ove Våg 90 51 71 59 kov@njff.no
Jakthund dressur Nils Otto Håra 46 63 95 86 nilsothen@gmail.com
REGIONKONTOR/ADMIN
Regionsekretær & daglig leder Tore Gilje 90 92 87 26 rogaland@njff.no
Friluftsveileder sør Fredrik Fugelli 93 01 65 24 fredrik.fugelli@njff.no
Friluftsveileder nord Anita Træet 90 82 40 79 anita.traet@njff.no
 NJFF-sentralt 66 79 22 00 NJFF medlemsservice 66 79 22 66

Medlemmer i NJFF Rogaland Ant pr 
31.12.2023

Ant pr 
31.12.2024 Ant diff %vis 

endring

Bjerkreim Jff 184 201 17 9,24%
Eigersund Jff 353 341 -12 -3,40%
Forsand JFF 144 129 -15 -10,42%
Haugesund og Omegn JFF 525 524 -1 -0,19%
Jæren Jfl 1841 1812 -29 -1,58%
Karmøy Jf & Naturv. F 645 636 -9 -1,40%
Lund Jeger og Fiskerforening 77 80 3 3,90%
Sauda Jff 585 674 89 15,21%
Sokndal Jff 228 228 0 0,00%
Stavanger og Rogaland Jff 3139 3266 127 4,05%
Strand og Hjelmeland JSFL 287 292 5 1,74%
Suldal Jakt og Fiskelag 110 100 -10 -9,09%
Tysvær Jeger og Fiskerforening 328 350 22 6,71%
Vindafjord Jakt- og Fiskelag 286 323 37 12,94%
Sum 8732 8956 224 1,98%

Regionlag Ant. medl. 
31.12.2023

Ant. medl. 
31.12.2024

Antall 
differanse

%vis 
endring

Ant kvinner 
31.12.2023

Antall 
kvinner 

31.12.2024
Ant diff %vis 

endring

Ant under 
26 år 

31.12.2023

Ant under 
26 år 

31.12.2024

Antall 
differanse

%vis 
endring

Akershus 14417 14598 181 1,26% 2185 2233 48 2,20% 1541 1556 15 0,97%

Aust-Agder 3242 3269 27 0,83% 514 528 14 2,72% 598 559 -39 -6,52%

Buskerud 7114 6274 -840 -11,81% 1022 959 -63 -6,16% 821 676 -145 -17,66%

Finnmark 3059 3039 -20 -0,65% 769 758 -11 -1,43% 439 428 -11 -2,51%

Hedmark 11403 11140 -263 -2,31% 2052 2054 2 0,10% 1783 1694 -89 -4,99%

Hordaland 8348 6203 -2145 -25,69% 1170 925 -245 -20,94% 1500 1069 -431 -28,73%

Møre og Romsdal 4686 4716 30 0,64% 678 708 30 4,42% 789 757 -32 -4,06%

Nordland 7996 8100 104 1,30% 1511 1577 66 4,37% 1311 1325 14 1,07%

Nord-Trøndelag 5745 5692 -53 -0,92% 1089 1062 -27 -2,48% 1029 962 -67 -6,51%

Oppland 7046 7125 79 1,12% 1218 1249 31 2,55% 1087 1051 -36 -3,31%

Oslo 5339 5487 148 2,77% 868 923 55 6,34% 519 574 55 10,60%

Rogaland 8794 9008 214 2,43% 1067 1127 60 5,62% 1526 1551 25 1,64%

Sogn og Fjordane 3742 3472 -270 -7,22% 580 542 -38 -6,55% 751 664 -87 -11,58%

Sør-Trøndelag 8529 8390 -139 -1,63% 1524 1504 -20 -1,31% 1611 1418 -193 -11,98%

Telemark 6533 6475 -58 -0,89% 958 921 -37 -3,86% 902 859 -43 -4,77%

Troms 4580 4710 130 2,84% 1198 1261 63 5,26% 778 799 21 2,70%

Vest-Agder 2881 2899 18 0,62% 317 333 16 5,05% 499 476 -23 -4,61%

Vestfold 4654 4609 -45 -0,97% 717 720 3 0,42% 604 590 -14 -2,32%

Østfold 5799 5991 192 3,31% 797 894 97 12,17% 805 824 19 2,36%

Direktemedlemmer 4 4 0 0,00% 125 97 -28 -22,4% 27 5 -22 -81,48%

Sum 123911 121201 -2710 -2,19% 20359 20375 16 0,08% 18920 17837 -1083 -5,72%

Type medlem Ant. medl. 
31.12.2023

Ant. medl. 
31.12.2024

Antall 
differanse

%vis 
endring

Hovedmedlem 63033 60796 -2237 -3,55%
Barn/ungdom uten Jakt & Fiske 5689 4302 -1387 -24,38%
Barn/ungdom med Jakt & Fiske 5040 5864 824 16,35%
Pensjonist/uføremedlem 19616 19416 -200 -1,02%
Ektefelle/samboermedlemskap 2878 2627 -251 -8,72%
Sidemedlem 7668 7133 -535 -6,98%
Æresmedlem 1000 1013 13 1,30%
Direktemedlem 1532 1366 -166 -10,84%
Familiemedlem 17455 18684 1229 7,04%
Sum 123911 121201 -2710 -2,19%

Foreningsoversikt
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Regionleders kommentar

Kjære NJFF medlemmer i Rogaland

Vi har vært gjennom et begivenhetsrikt år i Rogaland på alle nivåer. Når vi ser på aktiviteten ute i de 

ulike foreningene er det bare å ta hatten av i nesegrus beundring og stolthet over det engasjementet 

som legges ned.

På regionnivå har vi nå ansatt fast vår friluftsveileder i nordfylket og dekker begge sider av Boknaf-

jorden, pluss Ryfylke på en god måte. Våre ansatte Tore, Fredrik og Anita gjør en fantastisk jobb og 

er et team andre regionlag kan misunne oss.  

Engasjement smitter, og vi har mange personer på ulike nivåer i regionen vår som legger ned utrolig 

masse tid og arbeid, og betyr mye for at vi har fortsatt vekst i medlemsmassen.

Under Corona perioden fikk vi en ekstra medlemsboost, da skulle jo alle ha et aktivt friluftsliv og vi 

forventet egentlig en utflating etter dette. Men det har ikke skjedd, vi vokser stadig, og da er det 

noe grunnleggende i driften som foreningene i Rogaland gjør riktig.

Vi passerte en milepæl rett før nyttår med 9.000 medlemmer her i Rogaland og er med god margin 

det tredje største regionlaget i landet.

NJFF Rogaland har fokus på mange viktige områder: Viltforvaltning, fiskeforvaltning, miljø og 

naturvern, høringer, rekruttering og ungdomsarbeid, jakt- og fiskerettigheter, kurs og opplæring i 

tillegg til arrangementer og andre aktiviteter.

Ved å fokusere på disse temaene bidrar NJFF Rogaland til å skape et sterkere fellesskap blant jegere 

og fiskere, samt til å ivareta interessene deres i regionen.

Regionlaget ønsker å bli flinkere på mye, og gjør nå en helhjertet innsats på forsterkning av 

ungdomsarbeidet. Her er det mye å ta tak i og arbeidet er blant annet avhengig av samarbeid på 

tvers mellom foreninger.

Vi håper da at samarbeid vil være årets mantra.

Vennlig hilsen, 

Tore Skogen

Regionleder, NJFF Rogaland
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Årsberetning for NJFF-Rogaland 2024
For styret i NJFF-Rogaland: Lise Dalen, styresekretær NJFF Rogaland

Rogaland har i dag 14 lokalforeninger som er tilknyttet NJFF. Medlemstallet i regionlaget øker fortsatt, fra 8794 medlem-

mer pr.1/1-24 til 9008 medlemmer 31/12-24. Den prosentvise økningen er på ca. 2,4 %, og vi er det 3. største regionlaget 

i NJFF. Med 1551 B/U-medlemmer er vi også der på 3.-plass i landet. Kvinneandelen har økt med 5,6 % og er nå på 1127 

medlemmer.

Tore Gilje har vært fast ansatt som regionsekretær i 100 % stilling. Fredrik Fugelli har vært fast ansatt som friluftsveileder 

i 100% stilling. Anita Nygård har vært ansatt i en treårs prosjektstilling som friluftsveileder i 100% stilling.

Vår styreleder Tore Skogen fikk på Representantskapsmøte 26 april flere tilbakemeldinger fra sentralt hold om at vårt 

regionlag fungerer veldig bra.

Styret har i perioden bestått av:
Leder Tore Skogen

Nestleder  Olav Kolltveit

Sekretær  Lise Dalen

Kasserer Torstein Gåsland

Ungdomsansvarlig Marthe Holgersen Kjørkleiv

Kvinnekontakt Ragnhild Ottesen

1. varavalgt  Adem Seferagic

2. varavalgt  Oddvar Vermedal

Ny FNF-representant fra NJFF Rogaland: Trond Austrheim

Ny vara i FNF fra NJFF Rogaland: Ragnhild Ottesen

I løpet av 2024 har det vært avholdt 8 styremøter. 41 saker er blitt behandlet, i tillegg til mange referatsaker og noen 

oppfølgingssaker. Nesten alle styremøtene har i år vært avholdt fysisk på regionlagets møtelokaler på Jåttåvågen, oftest 

med noen deltakere på Teams.

Det er frivillig for utvalgslederne å delta på styremøtene med mindre de er innkalt til møtet pga spesielle saker. Likevel 

har det vært veldig bra oppmøte fra alle gjennom året. På styremøtene har vi med en kort orientering fra utvalgene. Når 

det gjelder de ulike aktivitetene utvalgene har vært involvert i, vises det til deres egne årsrapporter. Det vises også til 

egen liste med fullstendig oversikt over tillitsvalgte og fagkontakter.

I 2024 ble det opprettet ny rutine for protokoll/referatføring i regionlaget:
• «Styrereferat» er et fyldig referat, med begrunnelser for sakene. Dette er tilgjengelig for styret og regionlagets 

utvalgsledere.

• «Styreprotokoll» er en mer kortfattet saksprotokoll som legges ut på hjemmesidene til regionlaget for allmenn tilgang 

for lokalforeninger/medlemmer. Skjer etter godkjenningsvedtak i styret.

• Med de nye rutinene følger det også regler om deling: Åpenhet er viktig for regionlaget. Men de tillitsvalgte i styret/

utvalgsledere har ikke mulighet for å uttale seg eksternt om saker som ikke ligger inn under protokollføringer.

Nye kontorer: I løpet av sommeren fikk regionlaget varsel fra Friluftsrådet om plassmangel, som medførte at vi måtte ut 

av kontorene på Jåttå, og nye lokaler måtte finnes. Ulike alternativer ble kartlagt, blant annet STF, men det endte med at 

kontrakt er inngått med Madlaspeiderne om å leie kontorplass i første etasje hos dem, inkl. lager vis/vis og garasjelager. 

Det er ideelt å få kontor pluss lager på samme sted. Det er et funksjonelt bygg, med gode møte/kurslokaler og flere 

kontorplasser i bygget. Både økonomisk og praktisk er dette en god løsning. Vi fortsetter med styremøtene på Jåttå en 

stund fremover, møterommet kan vi benytte gratis foreløpig. På sikt vil det være ønskelig å få til et ”Friluftslivets hus” i 

nordfylket, der vi kan samlokalisere med de andre friluftsorganisasjonene.

Arkivering av sakspapirer fra regionlaget: Restarkiv for 1998 til ca. 2018 er innlevert til Interkommunalt Arkiv i Roga-

land IKS. NJFF Rogaland dekket kostnader til ordning og listeføring, mens Rogaland fylkeskommune dekket utgiftene 

til hylleplass i depot.

Overgang til regnskapsbyrå: Regionlaget har inngått avtale i 2022 med John Skårland og Dataplan, med bruk av regn-

skapsprogrammet Power Office Pro. Torstein Gåsland er styrets mellomledd, og han fremlegger regnskap og budsjett 

ved behov.

Regionssekretærens kvartalsrapport om arbeidsoppgaver: Hvert kvartal skal regionsekretær avgi en kortfattet 

skriftlig rapport til administrasjonen i NJFF, om virksomheten til regionlagets styre. Regionsekretær og regionstyret skal 

definere nivået på rapporten, som skal omhandle «virksomheten». Tore G. lager en kortfattet, men innholdsrik rapport 

som viser et svært høyt arbeidsnivå i stillingen hans.
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NJFF ROGALANDS ÅRSMØTE 2024
Årsmøtet ble avholdt den 17. mars 2024 i Egersund. Det var deltakere fra samtlige av våre 14 lokalforeninger, og 59 av 

65 mulige stemmeberettigete var til stede på årsmøtet. Ordstyrer var Olav Kolltveit fra HOJFF.

Regnskap 2023/økonomi:
• Sum inntekter: kr. 4 424 615, sum utgifter: kr. 4 534 509 og et resultat på - kr. 109 894. 

• Egenkapital ved årets slutt var på kr. 3 261 676.

Regnskapet ble enstemmig godkjent. Regionlaget har en god økonomi, det har vært en formidabel økning i både 

aktivitet og økonomi de siste årene.

Budsjett for 2024
Inntekter på kr. 3 806 500. Utgifter på kr 3 750 000. Budsjettert resultat på kr. 56 500.

Regionlagets virke er helt avhengig av eksterne økonomiske midler fra NJFF, regionale, kommunale, og statlige sektorer, 

samt stiftelser og andre givere for å opprettholde den store aktiviteten. Dette er et prioritert arbeide som har gitt gode 

resultater.

Arbeidsprogram 2024
Arbeidsprogrammet er utarbeidet ut fra vedtakene fattet på NJFFs siste Landsmøte (2021). Det er delt opp i del 1 som 

viser NJFFs prioriterte innsatsområder, og del 2 som er NJFF Rogalands lokale innsatsområder knyttet til dette. Det er 

i del 2 vi kan tilpasse/justere innhold. Temaene med størst fokus føres opp innledningsvis. Lokalforeningene kan spille 

inn viktige tema til styret.

Budsjett og arbeidsprogram ble vedtatt i sin helhet.

Resolusjon vedtatt i årsmøtet:
”Fiskeoppdrett truer naturen!”

Salen vedtok enstemmig å sende ut denne resolusjon fra årsmøtet, med tydelige begrunnelser. Den ble etter årsmøtet 

sendt til alle media og lokalaviser i Rogaland

VALG, NYTT STYRE I 2024:

Leder Tore Skogen Vindafjord JFL
Nestleder Olav Kolltveit Haugesund OJFF
Sekretær Lise Dalen Stavanger RJFF

Økonomiansvarlig Torstein Gåsland Stavanger RJFF
B/U-ansvarlig Marthe Holgersen Kjørkleiv Stavanger RJFF

Kvinnekontakt Ragnhild Ottesen Stavanger RJFF
1. varavalgt Adem Seferagic Jæren JFL
2. varavalgt Oddvar Vermedal Stavanger RJFF

Valgkomiteens forslag ble vedtatt i sin helhetw

I tillegg ble 8 delegater + 3 vara til NJFFs Landsmøte i november 2024 valgt på regionlagets årsmøte. 4 plasser var 

allerede besatt pga verv eller størrelse på lokalforening.

Størst medlemsvekst i 2023:
Suldal JFF hadde største prosentvise økning, med 17 % økning i 2023

Stavanger og Rogaland JFF hadde størst økning i antall medlemmer, med 47 nye medlemmer i 2023.

TV (TILLITSVALGT)-SAMLING:
Temagruppene: Deltakerne kunne velge det temaet som interesserte dem mest. Evaluering fra temasamlingen: Kon-

klusjon: Veldig bra, god dialog og diskusjoner, men alt for kort tid. Dette er et viktig forum, så fremover kan det heller 

kuttes et foredrag på TV-samlingen for å få mer tid.

Flott at Øyvind Nesheim fra SNO også deltok på temasamlingen. Han vil gjerne bli med som ressurs om fellefangst blir 

tema i JOFS eller liknende.

Årsmøtegjennomføring: Veldig bra opplegg og gjennomføring!

Protokoll fra årsmøtet og referat fra TV-samlingen ligger på regionlagets nettsider. Resolusjonen står i sin helhet etter 

selve protokollen fra årsmøtet.

FORENINGSLØFTET
Et satsingsområde i hele organisasjonen vår, og høyt prioritert i Rogaland er å arbeide for større nærhet mellom lokal-

foreninger, regionlag og det sentrale leddet. Dette håper en skal skape økende aktivitetsnivå i lokalforeningene, noe 

som er helt avgjørende for å holde på medlemsmassen.

Alle regionsamlingene for tillitsvalgte i lokalforeningene tilbake til januar/ februar 2017 har gitt positive tilbakemeldinger, 

samlingene medfører mer samarbeid på tvers av foreningene og deling av aktiviteter. Opplegget har derfor blitt videreført, 

og planen er at styret i regionlaget fortsatt arrangerer 2-3 slike samlinger årlig. For styret og utvalgsledere i regionlaget 

er det kjekt å komme tettere på foreningene, og å få innblikk i det gode arbeidet de driver med!
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REGIONSAMLINGER 2024
24. januar: I region nordfylket, på Aksdal inn. 30. januar: I region midtfylket, på Thon Hotel Sandnes.

Tema:
• Nyheter fra regionlaget og sentralleddet.

• Satsinger og regionalt fokus som er viktig for lokallagene.

• Organisasjonsforståelse, og demokratiet i organisasjonen.

• Regionårsmøtesaker. Landsmøtesaker. Hvordan fremme saker i NJFF.

• Lokalforeningens innspill til suksess, kort runde

• Samarbeid mellom foreninger.

• Ivaretakelse av tillitsvalgte og medlemmer internt i foreningene.

For regionen i sør, kunne også aktuelle deltakere fra Bjerkreim, Sokndal og Eigersund velge om man vil ta turen til Sandnes, 

og/eller bli med på et eget utvidet åpent møte i Lund. De to arrangementene var helt ulike.

6. februar: Region sør, eget opplegg for Lund JFF, Lundetun (kinosalen) i sentrum av Moi.

Alle medlemmene i foreningen (også utmeldte) ble invitert spesielt, fra regionlaget via mailinvitasjon.

Målsetting med møtet:
• Å inspirere, få lokalsamfunnet til å skjønne at Lund JFF kan bli nedlagt, men med dette arrangementet kunne man 

kanskje redde foreningen.

• Finne nye tillitsvalgte som har evne til å få gang på foreningen igjen.

Arrangementet tok i to sekvenser for seg Lund JFFs utfordringer, og fokuserte ekstra på mulighetene:

• Hva er egentlig Norges jeger- og fiskerforbund rundt om i landet, og hvor er Lund JFF i dag?

• Hvorfor trenger Moi og Lund en aktiv NJFF- lokalforening?

• Hva må til for å få Lund JFF til å bli en viktig og attraktiv lokal organisasjon?

• Hva kan NJFF Rogaland og sentralleddet bidra med for å få lokalforeningen på beina igjen?

Oppsummeringer regionssamlinger: Bra samarbeid og utveksling av erfaringer. Sauda utmerka seg for B/U arbeidet, 

god rekruttering lokalt, og fiske. Karmøy og Haugesund er bra på Jaktfelt. Suldal er også på gang. Vil være en fordel om 

Jæren får flere med i styre/utvalg i regionlaget.

Lund: Veldig godt frammøte, med ca. 140 til stede i elendig snøfokk og kaos vintervær. Svært gode tilbakemeldinger fra 

møtet. Magne Skoland tok oppfordringen fra møtet og stilte seg til disposisjon som ny leder. Han har siden tatt skikkelig 

tak og jobber utrettelig for å gang igjen på foreningen.

Viktige saker for regionlaget i 2024
HEKTA-PROSJEKTET
Regionlagets ansatte har kontinuerlig siden 2018 utviklet barne- og ungdomssatsingen: «Hekta-prosjektet» på en måte 

som treffer mange kriterier som er viktige i samfunnet i dag, med både folkehelseperspektivet, integrering og inkludering. 

Med større bredde i prosjektet har det også vært flere steder å søke midler, og økonomien i prosjektet er god.

Vår friluftsveileder i sørfylket Fredrik Fugelli er veldig fornøyd med samarbeid og tilrettelegging fra flere lokalforeninger. 

Kåre Lye og Trond Askildsen har vært store hjelperessurser for Fredrik i hans jobb.

Anita Træet har vært ansatt i en treårig prosjektstilling som Friluftsveileder siden 2022. Stillingen var en kombinasjon 

av å delta i Hektaprosjektet med fokus på aktivitet i nordfylket, gi støtte og innspill til B/U-aktivitet i lokalforeningene, 

samt jobbe en del administrativt sammen med regionssekretæren.

• Anitas prosjektstilling ville gå ut i august 2025. Hun har gjort en svært god jobb, så styret i regionlaget ønsket å utrede 

mulighetene for å ansette henne i en fast stilling. Det ble satt ned et Adhoc-utvalg i styret for å se på muligheter til 

å finansiere Anitas stilling videre, samt vurdere videre stillingsinnhold.

• Adhoc-utvalgets innstilte på 100% ansettelse av Anita senhøsten 2024, og utvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt 

i styret. Tore S og Tore G fikk styrets mandat til å ansette Anita på samme vilkår som Fredrik. De to skal likestilles 

lønnsmessig, og Anita ble ansatt fast fra 1. januar 2025. Styret ønsket delt fokus for stillingens innhold og utøvelse. 

Primært skal Anita jobbe som friluftsveileder, som i dag. Sekundært skal Anita selv søke og fremskaffe eksterne 

midler for finansiering av egen stilling. Intensjonen er at størst mulig del av stillingen skal brukes i aktivt arbeid som 

Friluftsveileder.

• Anita og Fredrik utgjør nå et kjempedyktig team!

 – Tore G. og Anita deltok på møte med Gjensidigestiftelsen 4. november og mottok der ca. kr 600 000 til Hekta-pro-

sjektet. Denne tildelingen har fastsatte kriterier, og NJFF Rogaland takker virkelig stiftelsen for tildelingen. Den vil 

komme til stor nytte i arbeidet med å få barn og ungdom ut i naturen til høstingsbasert friluftsliv og sikrer dermed 

en økonomisk trygghet for kvalitativt god gjennomføring.

• Fra Sparebankstiftelsen SR-Bank mottok også regionlaget ved nyttår (2024/25) 100 000 kr til utstyr, noe som kommer 

godt med i Hekta-prosjektet. Se mer i egen rapport fra Hekta fra året som gikk.
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POLITISK PÅVIRKNING OG SYNLIGGJØRING  
AV OSS SOM ORGANISASJON
I forbindelse med sist kommunevalg laget Regionsekretær Tore Gilje et dokument som viser hva NJFF Rogaland mener 

at politikerne bør ta hensyn til i saker som gjelder våre interesser. Eksempler her er bærekraftig forvaltning av naturen, 

verna vassdrag, oppdrettspolitikk med lukka teknologi, tilrettelegging av skytebaner (og opprydning), villrein/ hytteut-

bygging. Det blir også trukket frem at Rogaland allerede har ofret mer enn sin del av urørt natur. Dokumentet ble sendt 

ut til styret/utvalgslederne/ansatte, og deretter til partiene. Det kom positive tilbakemelding fra flere av partiene, både 

i de største byene og ellers. NJFF sentralt er også veldig fornøyd med vår innsats for natur og miljø. Dette blir et godt 

utgangspunkt for videre arbeid mot de politiske partiene blant annet før valget høsten 2025.

I tillegg er det viktig å visualisere hva vi som organisasjon jobber med og bidrar med i samfunnet. Vi jobber videre med 

synliggjøring av oss som organisasjon, et behov i den retning er å få utarbeidet en fleksibel presentasjon som både kan 

brukes i møte med mulige samarbeidspartnere samt mulige støttespillere økonomisk. NJFF Rogalands årsmøtehefte er 

også mye brukt som et dokument som synliggjør det positive arbeidet vi gjør i regionlaget.

SATSING PÅ BARN OG UNGE
I 2024 arrangerte lokalforeningene i Rogaland hele 153 aktiviteter rettet mot barn og ungdom, der jakt, fiske og høs-

tingsbasert friluftsliv sto i fokus. Her deltok et stort antall barn og unge under kyndig veiledning av ivrige frivillige i 

lokallagene. Blant de viktigste punktene for regionlagets arbeid i regionen er at rekruttering og inkludering av barn og 

unge blir prioritert, med økt vekt på lavterskeltilbud som skaper mestring og naturglede.

Ungdomsleirer, jakt- og fiskeskoler, aktivitetsdager og lokale samlinger har vært viktige arenaer for både fellesskap 

og læring. Særlig ungdomsleirene har vært positive, med totalt 89 deltakere siste år. Variasjonen i aktiviteter, som 

fiske, matlaging, skyting og fluebinding, har engasjert og inspirert de unge. Disse aktivitetene gir deltakerne praktiske 

ferdigheter, sterkere tilknytning til naturen, og økt forståelse for ansvarlig ressursbruk innen et høstingsbasert friluftsliv.

Samarbeid mellom lokalforeningene har fungert godt lokalt flere steder. Vi så mange eksempler på dette, blant annet 

laksefiske for ungdom arrangert av Eigersund og Bjerkreim, og aktivitetssamarbeid mellom Tysvær, Haugesund og 

Vindafjord. Regionlaget samarbeider også med andre regionlag for å skape aktivitet lokalt, blant annet Hordaland. Slike 

tiltak viser hvordan felles innsats skaper bedre læringsopplevelser og et bredere tilbud.

NJFF Rogaland har arbeidet aktivt for å stimulere lokalforeningene til å arrangere ungdomsleirer. I 2024 ble det gjen-

nomført syv leirer lokalt med støtte fra regionlaget og ytterligere syv samlinger i samarbeid med skoler og foreninger. 

Disse aktivitetene har gitt deltakerne verdifulle erfaringer innen jakt, fiske, matlaging og friluftsliv, samt styrket både 

læring og sosialt fellesskap.

Kriterier for tilskudd til Ung-camp:
• 100 kr/ deltaker på lukka plasser for egne medlemmer

• 500 kr/ deltaker på reelt åpne plasser for alle ungdommer

• Kan evt. ha en kombinasjon av lukka og åpne plasser

• Legges som ungdomscamp i aktivitetskalender NJFF

• Minst 10 deltakere

• Enkel rapport innsendt før pengene utbetales

• Div. kriterier på innhold hvis en skal få støtte. Kriterier varierer etter hvor støtten kommer fra.

• Noen viktige kriterier: Minst en overnatting, minst to ulike organiserte aktiviteter, minst 10 deltakere. Leiren må 

tilfredsstille gjeldende kriterier for fylkesleir.

• Øremerker utbetalte midler til B/U-arbeid lokalt.

• Ikke støtte til camp som er en normal/fast aktivitet ellers i laget.

Regionlaget fortsetter i 2025 stimuleringen av lokalforeningene til å holde egne camper, med økonomisk tilskudd ved 

eksterne påmeldte. Utbetaling campmidler til foreningene vil skje før jul.

Gledelig er også det store aktivitetsnivået innen jaktfelt- skytekonkurranser i Rogaland der deltakerne gradvis har blitt 

svært godt sammensveiset, helt på tvers av foreningstilhørighet. Her har noen driftige og fremsynte ildsjeler jobbet godt, 

over tid. Nå får de betalingen. Nå kommer også nå ungdommen for fullt på premielistene sammenlagt! Det registreres 

at NJFF nasjonalt ikke ser en positiv trend innen jaktskytingsgrener på landsbasis. Men i Rogaland blomstrer miljøet!

NJFF Rogaland gir også økonomisk støtte til ungdom som deltar på skytestevner.
Det er viktig å holde på skytterungdommen, disse er blant de sikreste ungdomsmedlemmene våre.

De siste årene har prisen på ammunisjon dessverre økt radikalt, og skyting begynner å bli en dyr aktivitet for mange. Det 

kan medføre at å delta på skytestevner er en økonomisk belastning, kanskje spesielt for ungdom. Styret i regionlaget 

vedtok for 2024 å sette av opptil kr 50 000,- til å dekke deltakeravgiften for unge som deltar på skytestevner. Disse 

midlene ble brukt og foreningene fikk utbetalt i desember. I 2024 ble det innberettet stevnedeltakelse for junior-klassene 

på 28 deltakere innen hagle og 72 deltakere innen rifle. Vi har fått gode tilbakemeldinger fra skyteutvalgenes ledere om 

at dette blir satt stor pris på av de unge, (og foresatte) som får denne støtten!

Styrevedtak i regionalaget: Ordningen videreføres, det settes av kr 60 000,- til skytestøtte for 2025.
En påminnelse til alle foreningene fra B/U-utvalget: ABSOLUTT ALLE som skal jobbe med barn og ungdom opp til 18 

år skal ha politiattest. Dette gjelder også for ungdom som er ledere, og det anbefales å være ”føre var” ved å la ledere 

være to sammen, ikke alene.

En påminnelse til alle lokalforeningene: Oppdater kontaktlister for tillitsvalgte regelmessig på lokalforeningens hjemme-

sider. Dette må prioriteres for å sikre god kommunikasjon i foreningen.
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SJØØRRETPROSJEKTET
NJFF-Rogalands fagutvalg fisk ved utvalgsleder Knut Ståle Eriksen er selve motorkraften i sjøørretprosjektet, og det 

kjennetegnes med en fantastisk god driv og mangesidig innsats!! Det blir arbeid i flere år fremover knyttet til prosjektet. 

Barn og unge er med på arbeidet, og FB brukes til info og dokumentasjon. Kommunene involveres nå i stadig større grad, 

noe som var en av målsettingene ved oppstart av prosjektet. Sandnes er et godt eksempel i så måte.

Kommunene har gradvis innsett at det arbeidet som sjøørretprosjektet legger ned, har store positive ringvirkninger for 

å bedre vassdragene og naturen i området rundt, og Sjøørretprosjektet i Rogaland har fått flere vel fortjente miljøpriser 

de siste årene.

Sjøørretprosjektet må selvfinansieres. Dette er et stort og til tider krevende arbeid. Ulike tilnærminger er forsøkt, midler 

finnes jo, og det siste året har prosjektledelsen jobbet tettere på søknadsprosessene i lag med sektormyndighetene 

selv og hjulpet med prioritering og søknad i kommunene og vannregionene. Dermed er det i større grad disse som får 

tilslagene på søknadene, men det medfører forpliktelser, de må også ta ansvaret for gjennomføring. Samarbeidet med-

fører ofte i at sjøørretprosjektet gjennomfører mange av de praktiske tiltakene fysisk, og tilbake-fakturerer utgiftene til 

angjeldende kommuner. Det er massive krav til rapportering, og ikke oppbrukte midler skal sendes tilbake. Knut Ståle 

påpeker viktigheten av hans og prosjektets arbeid med ulike tilnærminger, og holder forelesninger på seminarer og andre 

sentrale møteplasser om SØ-prosjektet. Han har valgt å prioritere erfaringsutveksling, og får stadig nye invitasjoner. Det 

medfører hard prioritering, men han holdt 6-7 foredrag over hele landet på seminarer de siste månedene i 2024. Han 

åpner dører, treffer beslutningstakere og de rette personene som tildeler midler.

Grunneiere i anadrome vassdrag har et spesielt ansvar. Det har som vanlig blitt gitt ulike tillatelser fra Statsforvalteren 

knyttet til private og offentlige vassdragsinngrep. Mange av disse inngrepene får konsekvenser i anadrome vassdrag. Alle 

inngripende tillatelser fra SF er fortløpende videresendt til de aktuelle lokalforeningene og/eller fiskeutvalget, Sjøørret-

prosjektet v/ Knut Ståle, Trond m.fl. Vi oppfordrer lokalforeningene til å følge med på det som skjer i sine lokale vassdrag.

Fremmede arter settes ut i vassdrag = miljøkriminalitet
Parallelt med sjøørretprosjektet jobber fiskeutvalget aktivt med å begrense fremmede arter i vann og vassdrag i Rogaland. 

Gjedde er satt ut ulovlig og uttak er i gang i Stokkelandsvannet og Bråsteinvannet. I perioden 2022-2024 har prosjektet 

fisket ut ca 3260 gjedder og bare i 2024 har det blitt tatt ut 2100 gjedder. Prosjektet gjennomføres i samarbeid med 

Sandnes Kommune og Statsforvalteren. Prosjektet er finansiert av midler fra Statsforvalter. Bekjempelse av fremmede 

arter i fuglefredningsområder har utløst 350 000 kr til utstyr til gjeddeprosjektet fra Sandnes kommune.

Forskningssamarbeid
• NJFF Rogaland og sjøørretprosjektet har høsten 2024 bistått NTNU med å akustikkmerke sjøørret i Hafrsfjord. 

Lyttebøyer festes på bunnen i havområdet. Merking av mye sjøørret ble gjort høsten 2024, fagutvalg fisk organiserer 

dette. Dette et stort, kostbart og spennende prosjekt, som er fullfinansiert av staten og skal holde på i 2-3 år.

• Miljødirektoratet har bedt om innspill til fiskeregler for laksefiske i 2025, noe fagutvalget følger opp.
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TA VARE PÅ NATUREN VÅR
Tidligere regionleder Terje Havsø var allerede i 2005 ute i pressen med en kraftig advarsel om den påbegynte utbyg-

gingen av vindkraft, og hva den på sikt ville medføre for naturen vår. Dessverre fikk Terje Havsø rett i sine spådommer. 

Rogaland har ikke bare bygget ned 80 % av vår egnede vannkraft, Rogaland er nå også det fylket med flest vindturbiner i 

landet. NJFF Rogalands standpunkt er å gå mot utbygging av vindkraft i norsk natur. Vi mener at dette er et standpunkt 

uten unntak, det finnes ingen mulighet til å bygge dette på en måte som ikke ødelegger store naturområder, der mye 

er svært verdifulle biotoper og jakt- og fiskeområder. Forbundsstyret har tatt tak i vårt standpunkt og støtten øker 

sentralt, og i hele landet.

Utbyggingssaker knyttet til vindkraft, gruvedrift og andre naturødeleggende energisaker bare øker på i Rogaland. 

Regionlagets ansatte og tillitsvalgte er svært aktive, men har begrensinger på hvor mange konkrete saker man klarer 

å jobbe med, og plukker etter beste evne derfor ut det som er viktigst/ hva det er mulig å gjøre noe med. Samarbeidet 

med FNF og de andre friluftsorganisasjonene er svært viktig. FNF setter ved behov tungt fokus på mange saker med 

støtte fra oss, mens vi må ta ledelsen selv i andre saker.

Gruvedriftplanene i Dalane/Helleland. Dette er en sak med høy prioritering fremover både for NJFF Rogaland og for FNF. 

Det jobbes allerede nå tett sammen med lokale protestgrupper for å stå best mulig forberedt til høringsprosessene som 

kommer. Med eventuell gruvedrift står også Hellelandsvassdraget i fare for å bli forurenset. Et vassdrag med enormt 

potensial som laksevassdrag.

Konsesjonssak Røldal - Suldalsvassdragene: NVE har vedtatt at konsesjonsvilkårene revideres. Man har satt til side 

vilkårene for hjemfallsretten til grunneiere. Lyse kraft, i samarbeid med Norsk Hydro vil øke inntjening ved å bygge 

om vassdragene til rene pumpekraftverk som medfører effektkjøring i vassdragene med alvorlige følger for miljø, 

reinsdyr, fisk. Regionlaget og flere instanser har sendt inn høringssvar der man protesterer. SABIMA koordinerer et 

viktig samarbeid mellom flere friluftsorganisasjoner. I dette har det vært viktig for oss også å utrede problemstillinger 

knyttet til fisk/fiske i de ulike vannene og vassdragene. Fremdrift: NJFF og NJFF Rogaland har sendt inn felles svar på 

dispensasjonssøknad fra Lyse ift verneforskriftene. I tillegg sendte FNF Rogaland inn svar på vegne av NJFF Rogaland, 

Naturvernforbundet og NOF. Selve hovedhøringen i 2024: NJFF var med og utformer et felles nasjonalt høringssvar på 

vegne av alle friluftsorganisasjonene, i tillegg til egne lokale innspill.

Rydding av plast og søppel i sjø, vann og vassdrag.

Våre lokalforeninger oppfordres til aktiviteter i nærområder der man plukker plast og søppel. Det er enkelt å lage et 

lav-terskel arrangement knyttet til dette. Utstyr og henting av plasten kan Friluftsrådene hjelpe til med. All den gode 

aktiviteten foreningene her viser, er en god illustrasjon på at NJFFs miljøsatsing har effekt.

Politisk arbeid: AP-styret i Stavanger tok i høst kontakt med Stavanger RJF for å høre om NJFF kunne besøke dem og 

utrede og fremme argumenter for lukket merdeteknologi og de fordeler disse medfører for natur og miljø. De ville gjerne 

ha faglige oppdateringer under sin årlige samling, og foreningslederen i SRJF satte Oddvar Vermedal, vara i regionstyret 

på saken. Han stilte og fikk satt saken på agenda i Arbeiderpartiet i Stavanger.

Tapte inntekter. Stengte lakseelver i 2024, i 2022- og 23 fikk vi jaktforbud pga fugleinfluensa…. Slike stenginger har kon-

sekvenser også for lokalforeningene, og det siste året har mange av lokalforeningene lidd relativt store tap på kortsalg. 

Vår regionsekretær har kontaktet NJFF og bedt dem bruke advokat til å jobbe frem maler på kontrakter for jakt og 

fiske, som tar høyde for stengning etc.. Styreleder Tore Skogen har også tatt dette opp i møte med andre fylkesledere.
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JAKT OG FORVALTNING

Ny kampanje i regionlaget. Redusere viltpåkjørsler.
Prosjektet fikk økonomisk støtte fra Rogaland Fylkeskommune. Målet var å prøve å påvirke positivt, slik at en kan 

forebygge påkjørsler med en holdnings og opplysningskampanje.

Det er laget pakker med plakater og merkebånd til utdeling til foreninger, og anbefalinger om hvor det er greit å henge 

opp info. Det er utarbeidet pressemelding som lokalforeningene kan bruke, og flere lokalmedier har kjørt omtale av saken. 

Det er oppfordret til å dele ut informasjon og viltbånd på mange ulike steder lokalt, noen steder er eksempelvis kjøreskoler 

kontaktet og motivert til å ta med i undervisningen hva en skal gjøre ved påkjørsel av vilt langs veiene. Mye av materiale 

er levert ut allerede, men kampanjen har som målsetting også å fortsette høsten 2025. Mer materiale vil suppleres.

Rypejakt Valevatn: Årets taksering var god nok og ga muligheter for salg av et begrenset antall jaktkort i 2024. Vi fikk 

økt kyllingproduksjon. Flere introjakter ble gjennomført av ulike lokalforeninger første jaktuken. Regionlaget holder av 

denne første og beste jaktuken til lokalforeningene til introjakt. (Det selges ikke jaktkort hele første uken på terrenget.) 

Terrengets grunneier er Rogaland Fylkeskommune, NJFF Rogaland forvalter jaktrettighetene for Fylkeskommunen.

Villreinkort Valevatn: Setesdal Ryfylke Villreinlag vedtok på sitt årsmøte jaktstopp sør for Blåsjø / Botsvatn, dermed 

ble det ikke sendt ut kort på Valevatn.

Se egen rapport om Valevatn.

Flere lokalforeninger har tatt i bruk droner for å redde rådyrkje: Statsforvalter og kommunens viltfond kan omsøkes 

for midler, ønske om å tilby tjenesten gratis til bøndene. Knut Ivar, leder av jaktutvalget i regionlaget er svært aktiv med 

dette i nordfylket og er kontaktperson på vegne av fylket. Søknadsordning for støtte til innkjøp av droner til å finne rådyr-

killinger før slått: https://www.gjensidige.no/naringsliv/kundefordeler/organisasjonavtaler/norges-bondelag/baerekraftfond

Møte med Viltforvalter i Fylkeskommunen. Tore Gilje, Anita og Øyvind Træet var i et positivt og konstruktivt møte 

med viltforvalter Håvard Hageberg fra FK. Agenda var planer/samarbeid for 2025. Vi ble anbefalt å søke om å holde et 

viltseminar sammen med FK. Det fins midler til dette. Det jobbes videre med planer om et slikt seminar. Frist for å søke 

midler er 15/1-25.

Seljakt ble diskutert. Introjakt for opptil 9 dyr fra fylkets totale steinkobbekvote ble avsatt til regionlaget (frist for uttak er 

ut april, deretter går dyra inn i ordinær kvote på totalt 50 steinkobbe i Rogaland). Skadedyr og minkuttak er interessant 

for FK, vi ble anbefalt å søke midler knyttet til dette.

LANDSMØTE I NJFF 2024
På årsmøtet til regionlaget i mars 2024 ble det fastsatt hvem som skulle være våre delegater til NJFFs Landsmøte på 

Hamar. Delegatene våre hadde 3 møter i forkant, i mai, september og oktober, for å diskutere saker som skulle opp, og 

for å forberede seg til Landsmøtet 2024.

Fra vårt regionlag var det sendt inn tre saker til Landsmøtet. Det er nedlagt mye arbeid fra tillitsvalgte og ansatte i 

regionlaget både for å gi forslagene en klar og tydelig ordlyd, og for å skrive gode begrunnelser knyttet til forslagene.

Sak 1: 
Forbundet og administrasjonen skal engasjere seg tyngre i kampen for villaksen, sjøauren og kysttorsken og må jobbe 

prioritert mot oppdrettsaker i media, mot politikere og forvaltning. I sak 1 og 2 har fagutvalg fisk ved Knut Ståle, pluss 

Oddvar V. og Trond A. jobbet mye med begrunnelser.

Sak 7-16: 
Forslag til landsmøtevedtak fra NJFF Rogaland: NJFF skal etablere en kommunikasjonsplan for villaks, sjøørret og 

oppdrett. Hensynet til naturen og villfisken må komme i første rekke.

Begrunnelse:
Forslaget bygger på resolusjonen fra årsmøtet 2024 i NJFF Rogaland. Eksplisitte krav som må ligge til grunn i en stra-

tegisk satsing og kommunikasjonsplan:

• All videre vekst i oppdrettsnæringen, både nye anlegg og utvidelse av eksisterende, må skje med bruk av lukket tek-

nologi. Alle eksisterende oppdrettsanlegg må innen 2030 være faset over til lukkede løsninger. Styrking av Mattilsynet 

og eksplisitte krav om uavhengig tilsyn og veterinærkontroll gjennomført av uavhengige aktører.

• Frivillig overgang til lukkede anlegg skal gi fritak for produksjonsavgift.

• Det utstrakte fisket av leppefisk er ikke bærekraftig og må avvikles.

• Kommunene må stille konkrete krav om miljømessig forsvarlig drift, fiskehelse, og med nullutslipp av lakselus og 

sykdommer, nullutslipp av fisk og nullutslipp av miljøskadelige stoffer, før de aksepterer ny oppdrettsvirksomhet i 

sine sjø- og fjordområder

• Regionen må lage en regional plan for sjøområdene slik at ikke den samlede belastningen fra oppdrettsnæringen blir 

for stor i enkeltområder.

• Kommunene setter av en større del av produksjonsavgiften til restaurering av natur i elver/bekker og marine øko-

systemer som påvirkes negativt av oppdrettsnæringen.

• Alle vandringshinder relatert til settefiskanlegg må fjernes i bekker og mindre vassdrag.

• Strengere miljøkrav til settefiskanlegg/postsmoltanlegg med mye strengere krav til rensing.

Landsmøtevedtak:
NJFF skal ha en tydelig stemme for å sikre en bærekraftig forvaltning av de anadrome laksefiskene. NJFF skal jobbe for 

at det settes rammer for oppdrettsnæringen som gjør at den ikke fortsetter å true villfisk og miljøet rundt. Det politiske 

og faglige arbeidet til NJFF skal synliggjøres, og NJFF skal kommunisere organisasjonens syn på en enhetlig og tydelig 

måte både internt og eksternt. NJFF må omprioritere og øke ressursbruken i kampen for villaksen.

Sak 2: 
NJFF må stoppe og reversere Miljødirektoratets nedstenging av kultiveringsaktiviteten i anadrome vassdrag. MD er 

svært aktive med å legge ned kultiveringsvirksomheten til lokalforeningene Dette tar også vekk mye av engasjementet 

hos frivillige. Det stilles spørsmål til den faglige begrunnelsen, også fra et bredere forskningsmiljø i NINA når det gjelder 

genetisk påvirkning ved kultiveringstiltak.

Sak 7-17
Forslag til landsmøtevedtak fra NJFF Rogaland: NJFF må stoppe og reversere Miljødirektoratets nedstenging av 

kultiveringsaktiviteten i anadrome vassdrag.

Begrunnelse:
Miljødirektoratet har i stor grad basert sitt syn på kultivering av anadrom laksefisk på anbefalinger fra VRL (Vitenska-

pelig råd for lakseforvaltning) som konkluderer med at utsetting av fisk bare i unntakstilfeller er et egnet virkemiddel 

for å ta vare på truede bestander i naturen, eller for å forsterke svekkede bestander. Rådet gir følgende anbefalinger for 

utsetting av anadrom fisk i Norske vassdrag: 

• laksefisk basert på anbefaling fra VRL (Vitenskapelig råd for lakseforvaltning), som konkluderer med at utsetting 

av fisk bare i unntakstilfeller er et egnet virkemiddel for å ta vare på truede bestander i naturen, eller for å forsterke 

svekkede bestander. Rådet gir følgende anbefalinger for utsetting av anadrom fisk i norske vassdrag:

• Fiskeutsettinger i vassdrag der de naturlige produksjonsforholdene er gode, eller lite endret bør avvikles. Fiskeutset-

tinger i vassdrag med reduserte produksjonsforhold bør evalueres og alternative strategier utredes for om mulig å 

fase ut utsettingene. Store konsesjonspålagte utsettinger i regulerte vassdrag bør underlegges en grundig evaluering 

og om mulig erstattes av andre tiltak som bedrer de naturlige produksjonsforholdene

Det kan stilles klare spørsmålstegn med denne strategien siden man ikke har noen kontroll med sjøfasen og Miljø-

myndighetene ikke har noen sanksjonsmyndighet mot den absolutt største trusselen for anadrom laksefisk, nemlig 

lakselus og innblanding av oppdrettsfisk.
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Landsmøtevedtak:
NJFF skal arbeide for at det fortatt skal være rom for en kultiveringsvirksomhet lokalt med tanke på å styrke bestan-

der av fisk der andre aktuelle tiltak ikke kan bidra til å sikre bærekraftige bestander som også produserer et høstbart 

overskudd. NJFF skal arbeide for å reversere tidligere nedstengingsvedtak i utvalgte vassdrag. Kultiveringsvirksomhet 

må være kunnskapsbasert og gjennomføres på en måte som bidrar til minst mulig genetisk påvirkning. Smoltutsetting 

kan fortsatt benyttes i vassdrag med store utfordringer knyttet til lakselus, sterkt regulerte elver med lav vannføring 

og andre fysiske inngrep.

Sak 3: 
NJFF skal utarbeide sikkerhetsanalyse for alle viktige risikobaserte aktiviteter i organisasjonen, og utarbeide enkle maler 

for lettvint bruk i lokalforeningene.

Det skal utredes enkle digitale verktøy som «alle» ute i organisasjonen skal kunne bruke. Mobilbaserte moduler eller 

app kan være løsningen. Det skal i organisasjonen settes et vedtak der foreningene forplikter seg til å gjennomføre 

risikoanalyse ved all risikofylt aktivitet, og ha på plass de lovpålagte tiltak i forbindelse med alle risikobaserte aktiviteter 

som gjennomføres i regi av foreningene.

Anita Træet og Tore G jobbet fram teksten og begrunnelser i denne saken. En bør som et minimum i alle foreninger 

foreta en sikkerhetsanalyse før prosjekter starter og skriftlig forebygging og risikoanalyse er påkrevt iht til lovtekst.

Sak 7-25
Forslag til landsmøtevedtak fra NJFF Rogaland: NJFF skal iverksette utredning av organisasjonens internkontroll-

system i alle organisasjonsledd.

Utredningen skal utløse iverksettelse av nødvendige tiltak som skal sikre at alle organisasjonens aktiviteter planlegges, 

organiseres, utføres, sikres og vedlikeholdes i samsvar med krav fastsatt i, eller i medhold av helse-, miljø- og sikker-

hetslovgivningen. (Lovdata). Et overordnet fokus skal være SIKKERHET.

Begrunnelse:
Det er få lokalforeninger i NJFF som har satt seg inn i lovens krav. Veldig mange lokallag mangler forståelse for ansvars-

forhold, og de konsekvenser som eventuelt følger ved mulige ulykker.

Lovverket er tydelig. Organisasjonen og lokalforeningene våre skal iht lovens krav ha dette på plass i dag. Noen steder i 

organisasjonen har man tatt arbeidet på alvor og jobber iht til lovverket, men det er store mangler totalt i organisasjonen 

både på sentralt, regionalt og spesielt på lokalt nivå.

Vurdering:
Man har i store deler av organisasjonen hverken kompetanse, tid eller mulighet til å sette seg inn i det nokså kompliserte 

lovverket, og de fleste tillitsvalgte kan derfor ikke selv analysere og/eller iverksette nødvendige tiltak for å sikre at drift 

og aktiviteter gjennomføres iht til HMS- lovkrav.

Dette er en så omfattende oppgave at organisasjonen ved administrasjonen må ta på seg arbeidet med å utvikle et 

komplett felles IKT - system i NJFF, og dermed sikre at arbeidet ivaretas på en enkel og teknisk mulig akseptabel måte 

for alle ledd i organisasjonen.

Landsmøtevedtak:
Forbundsstyret får i kommende landsmøteperiode i oppdrag å utarbeide gode rutiner for oppfølging av HMS-arbeidet 

ved gjennomføring av aktiviteter, kurs m.m. på alle nivåer i organisasjonen. Gjeldende rutiner skal gjennomgås og sikre 

at NJFF etablerer systemer med et omfang som er realistisk og gjennomførbart. NJFF har satt av 260 000 kr til dette 

arbeidet i budsjett for 2025.

Landsmøtet 2024 – oppsummering- videre oppfølginger
Våre innsendte saker var veldig godt begrunnet, og vi fikk fullt gjennomslag for alle våre saker med enstemmig tilslutning 

fra salen. Gode folk fra oss gjorde en flott jobb fra talerstolen.

Det er kommet et forbedringsforslag til neste LM fra Oddvar, knyttet til at det ble brukt alt for lang tid på vedtektssaker, der 

det ikke skulle gjennomføre noen viktige og tunge vedtak. NJFF-administrasjonen burde fått forslagsstillerne med nesten 

samme sak til å lage en samla tekst i forkant. Alt for mye tid gikk vekk. Det er mye viktigere å diskutere og ha fokus og 

bruke tid på strategisk viktige fagsaker som for eksempel saker knyttet til naturtap. Dette er brakt videre til sentralt hold.

Det ble stilt et åpent spørsmål i organisasjonen nylig fra en regionsekretær på vegne av sin region om administrasjonen 

i NJFF følger opp alle søknadsordninger på en god nok måte, eksempelvis ved sykemeldinger eller lignende? Kan det 

gjøres bedre?

Status ny stillingsinstruks regionsekretær/Delt instruksjonsmyndighet videre: Forbundsstyrets forslag til lands-

møtevedtak om at arbeidsgiver (Generalsekretæren) skal ha full instruksjonsmyndighet over regionssekretærene med 

nedstemt på landsmøtet, og ordningen fortsetter uten endring. Regionsekretærene i 19 regioner ønsker å fortsette med 

SUS og har uke 49/50 tilkjennegitt dette i åpent brev til arbeidsgiver. RS imøteser prosess fra NJFF om dette.

HØRINGER OG UTTALELSER
Det nedlegges mye arbeid fra våre ansatte og tillitsvalgte i styret når det skal svares på høringer. Alle henvendelser fra 

NJFF, NVE, og Statsforvalteren ivaretas fortløpende, og sendes videre til enten regionutvalgene eller lokalforeningene 

for vurdering av mulige tiltak.

Flere høringssvar, innspill og uttalelser fra oss er gjort sammen med FNF. Vi har støttet FNFs svar i mange saker knyttet 

til våre interesseområder. FNF er svært viktige samarbeidspartner for oss. Endre Hovland er ansatt som FNF-koordinator i 

Rogaland. Han er invitert som innleggsholder på kommende region-årsmøte for å snakke av viktigheten som frivilligheten 

utgjør ved bevaring av naturen.

Regionlaget vil rette en stor takk til de av våre lokalforeninger som har deltatt aktivt i felleshøringer, faglige råd, politiske 

møter, seminarer og samlinger, og alle som har gitt viktige bidrag til arbeidet som berører våre felles interesser.

REPRESENTASJON:

Våre tillitsvalgte har vært representert på følgende sentrale samlinger:
• Representantskapet i NJFF

• Samlinger for regionsekretærer

• Årsmøte FNF Rogaland

• Sentral samling for regionale kvinnekontakter

• Flere seminarer med tema bekkerestaurasjon

NJFF Rogaland har i 2024 vært representert i følgende fora:
• Styret i FNF-Rogaland

• Arbeidsutvalget i FNF

• Jakt og Fiskesenteret på Flå

• Fagrådet for laksefisk i Rogaland

• Fagråd i Dirdalselva, Årdal, og Suldal

• Styringsgruppa i Sjøørretprosjektet i Rogaland.

Tillitsvalgte i NJFF Rogaland som hatt tillitsverv i NJFF sentralt:
• Tore Skogen, representantskapet i NJFF

• Anne-Lise Malmedal, 2. vara til Forbundsstyret i NJFF + leder av Sentralt 

Kvinneutvalg

• Lise Dalen, Valgkomite til Landsmøtet 2024.

Styret i NJFF Rogaland vil benytte anledningen til å takke alle for det gode samarbeidet vi har hatt i 2024, samtidig som 

vi ønsker lykke til med å tilrettelegge for å gi jakt, fiske og friluftsliv gode muligheter i Rogaland i 2025.
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Fagutvalg – Fisk
Utvalgsleder: Knut Ståle Eriksen

Fagutvalg fisk har hatt et aktivt år. Det har vært mye aktivitet knyttet til sjøørretprosjektet og villaksens situasjon i 

Rogaland. NJFF Rogaland spilte en sentral rolle i to viktige saker på NJFF-landsmøtet på Hamar, der resolusjonen om 

villaksen og forslagene våre om kultivering og økt satsing på villaks ble enstemmig vedtatt.

Lakseåret 2024 ble innledet med krisemaksimering
Over 50 lakseelver i Norge ble stengt i juni på grunn av svakt innsig av laks i Trøndelag og Sør-Norge. Blant de berørte 

elvene i Rogaland var Hjelmelandsåna, Vikedalselva, Etneelva og Figgjo, hvor de to sistnevnte senere ble delvis åpnet 

med begrensninger. Mange vassdrag fikk endrede kvoter og påbud om gjenutsetting av mellomlaks og storlaks for å 

beskytte gytebestanden.

Fiskeutvalget gjennomførte to midtsesongtellinger i Espedalselva og Årdalselva i samarbeid med Norce og elveeierlaget. 

Etter den andre tellingen besluttet elveeierlaget å stenge fisket i Årdalselva fra august. Totalt sett var sesongen svak, 

men stamfisktellingene viste en økning, og flere vassdrag nådde gytebestandsmålet enn fryktet. Laksen kom inn senere 

enn normalt og var hovedsakelig smålaks, noe som tyder på to svake årsklasser. Frafjord var et unntak med en sterk 

bestand, et resultat av langsiktig arbeid med kultivering og habitatforbedringer.

Det er økende press fra oppdrettsnæringen for etablering av nye lokaliteter. Det er derfor positivt at Mattilsynet og 

Statsforvalteren avviste tre søknader av miljøhensyn, noe som er prinsipielt viktig.

Statistikk elvefiske laks/sjøørret 2024
Tallene for 2024 gir grunn til bekymring, da kun fire elver hadde bedre fangst enn snittet for de siste 30 årene. Snitt-

nedgangen i de øvrige elvene var på 55,3 %.

• Andelen mellom- og storlaks gikk ned, mens smålaks økte

• Totalfangsten var den laveste i hele tidsperioden

• Andelen fang og slipp var høyere enn noen gang

Det er imidlertid noen lyspunkter. Stamfisktellingene viste økning i sjøørretbestanden i flere vassdrag, spesielt Suldal-

slågen, Årdalselva, Lyseelva, Frafjordelva og Dirdalselva.
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Det er noen positive tegn ved at vi observerer mer sjøørret 

på stamfisktellingen i enkelte vassdrag. Størst er antallet i 

Suldalslågen og Årdalselva, men også i Lyseelva, Frafjor-

delva, og Dirdalselva er det bedring som tyder på at vi er 

på rett vei noen steder, men mye arbeid gjenstår.

Hellelandsvassdraget
I 2024 satte NJFF Rogaland søkelys på gjenåpning av 

Hellelandsvassdraget, som av NJFF sentralt er omtalt som 

Norges største urealiserte prosjekt for laks og sjøørret. 

Den beste løsningen er å åpne Slevelandsåne, et sideløp 

fisken historisk har brukt forbi Øgreyfoss kraftverk. En 

gjenåpning kan gi 2,6 mil med anadrom strekning, hvorav 

1,2 mil er kartlagt av Norce.

I september gjennomførte vi el-fiske i Slevelandsåne for 

første gang siden 2015–2016. Undersøkelsen viste at laks 

fortsatt bruker sideløpet, til tross for lav vannføring. Vi fant 

også lommer med velfødde lakseunger, noe som indikerer 

at det er rom for mer ungfisk. En gjenåpning mot hoved-

løpet vil trolig føre til økt lakseinnsig. NRK dokumenterte 

undersøkelsen, som resulterte i innslag på TV, radio og nett.

I november samlet vi natur- og friluftsorganisasjoner i 

Rogaland for å presse på for revisjon av konsesjonsvilkå-

rene for kraftverket. Dette er særlig viktig i lys av Norge 

Mineralers planer om gruvedrift i området, noe som kan 

true vassdraget.

Åna-Sira
Elven ble sterkt påvirket av lavt lakseinnsig, og de øvre 

delene var stengt for fiske hele sesongen. I nedre del var 

det tillatt én fisk per fisker per dag. Kun 16 laks ble fanget, 

delvis grunnet lav driftstid ved Sira-Kvina.

I november ble minstevannføring økt til 1,5 kubikk, noe som 

trolig vil ha positiv effekt. Sammen med Sira-Kvina skal vi 

legge ut 100–200 tonn gytegrus i 2025.

Vi har også på gang et forskningsprosjekt med kalkstein 

som blir lagt ut i en sidebekk. Yngeltettheten vil bli over-

våket, og målet er at kalksteinen i fremtiden kan erstatte 

kalkdoserer.

Rydding av innlandsplast
Med støtte fra Handelens Miljøfond (180 000 kroner) har 

vi fjernet store mengder plast fra elver, bekker og vann 

på Jæren, blant annet i Bråsteinsvannet, Storåna, Stokke-

landsvannet, Mosvannet, Lille og Store Stokkavann, Kvass-

heimselva og flere andre lokaliteter. I tillegg har vi fjernet 

ti kasserte kanoer og plastbåter, som er sendt til EcoFiber 

i Stavanger til resirkulering. Prosjektet fortsetter i 2025.

Fangst ant. 2024 mot snitt pr. år 1993-2023
Elv Snitt ant. 

1993-23
Antall 
2024 Oppnådd 2024

Lyseelva 24 46 192,18 %
Åmselva i Vats 15 27 181,17 %
Frafjordelva 196 248 126,70 %

Hellelandselva 54 58 107,34 %

Dirdalselva 559 541 96,77 %

Sokndalselva 734 587 80,00 %

Suldalslågen 687 487 70,88 %

Jørpelandselva 72 51 70,80 %

Nordre Varhaugselv 64 45 70,74 %

Rødneelva (Sandeidelva) 66 43 65,06 %

Ulla 103 59 57,28 %

Bjerkreimselva 4549 2548 56,01 %

Fuglestadelva 242 134 55,29 %

Espedalselva 464 256 55,12 %

Håelva 1760 856 48,63 %

Ogna 1678 425 25,33 %

Vikedalselva 360 79 21,94 %

Årdalsvassdraget 516 110 21,33 %

Søndre Varhaugselv 89 19 21,32 %

Storelva i Sauda 10 2 20,20 %

Kvassheimsåna 37 7 19,07 %

Figgjoelva 1918 331 17,26 %

Vorma 370 60 16,22 %

Etneelva 599 34 5,68 %

Hjelmelandselva 40 0 0,00 %
Hålandselva i Erfjord 91 0 0,00 %
Nordelva i Sauda 5 0 0,00 %
Svendsbøelva 5 0 0,00 %
Vågselva 5 0 0,00 %

15312 7053

Kalkstein i sidebekk i Åna-Sira vassdraget

Gytekulp i Riskaåna, Hommersåk. 
Gytegrusen er lagt ut av 9. trinn 
på Riska Ungdomsskole.
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SJØØRRETPROSJEKTET ROGALAND
I perioden 2019–2024 har vi gjennomført tiltak i over 125 bekker i Rogaland. Aktiviteten var høy i 2024, spesielt i Hå, 

Karmøy, Bjerkreim, Sandnes, Sauda, Klepp og Stavanger.

Media har fulgt prosjektet med flere artikler og bra pressedekning både på nett/tv/radio gjennom 2024. Prosjektledelsen 

har blitt invitert til å holde flere foredrag på ulike steder i landet. Knut Ståle Eriksen gjennomførte en viktig presentasjon 

på TEFA seminaret i Kristiansand sammen med Jarle Lunde, vannkoordinator i Ryfylke. Samme foredrag ble brukt både 

i Stavanger og Sandes, samt innlegg på tillitsvalgsamling for NJFF i Agder. Man var innleggsholder på en «Helaften 

med vassdrag» i regi av Naturvernforbundet. Og man hadde de praktiske befaringene i Storåna og Missisippibekken på 

Miljødirektoratet sitt restaureringsseminar i Sandnes.

Knut Ståle Eriksen og Jarle Lunde gjennomførte også flere foredrag sammen, for eks «Frie vandringsveier» i regi av NMBU/

Statens Vegvesen. All denne positive oppmerksomheten legges merke til både i fagmiljøene, og entreprenørbransjen. 

Mange av eksemplene fra tiltakene i Sjøørretprosjektet Rogaland er nå tatt med Veilederen til Statens Vegvesen for 

hvordan det skal prosjekteres og miljømessig korrekt bygges vei langs vassdrag.

Her er noen eksempler på tiltak i 2024:

• På E39, foregår nå en stor utvidelse mellom Hove-Osli. Her er Høylandsåna lagt om, to kulverter fjernet og en ny 

boks-kulvert med trappeløsning installert, noe som fjerner en stor vandringsbarriere i Storånavassdraget. Anadrom 

fisk kan nå vandre helt opp til Arboretet forbi Bråstein.

• 9 000 trær fra Reiersøl planteskole er plantet langs kantsoner i flere vassdrag

• 25 vadesett fra Guideline er anskaffet til bruk av dugnadspersonell

• Flere vandringshindre er fjernet, og fleksiterskler montert i fem nye kulverter. Dubberselva, Svinesbekken, Dalebekken 

til Håelva m.fl.

I Dalane har vi gjennomført flere tiltak:
• I Litlå på Vikeså er 11 tonn habitatstein og 1 tonn gytegrus tilført, og fleksiterskler montert i kulvert under Fv 503. Og 

plantet 30 eik. El-fiske viste 500 % økning i eldre ungfisk i de områdene av Litlå der det ble tilført habitatstein i 2023.

• På Hegelstad ble 8 tonn gytegrus tilført i Idlå. I mai ble laks registrert ved El-fiske på hele 300 moh, dette er den 

høyeste registrerte laksen i Rogaland.

• 550 løvtrær ble plantet på Risholmen i Bjerkreimselva. Her ble endelig den uønskede granskogen fjernet.

4 sjøørret mellom 1,1 og 1,5 kg 
merket med akustikkmerke i 
Møllebekken.
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Vi har også jobbet fram og søkt om midler sammen med kommunene til flere store og små prosjekt i 2025 Som Storåna 

og Høylandsåna i Sandnes, Varhaugselvene, stor omlegging av Møllebekken i Stavanger med flere.

I samarbeid med NTNU har vi merket 45 sjøørret og satt ut 50 akustiske lyttebøyer i Stokkavannet, Hafrsfjord og langs 

Jærkysten, videre opp langs Jærkysten, Håstein, til Kvitsøy og Bru, for å kartlegge sjøørretens vandringsmønster. Dette 

store prosjektet planlegges å utvides med Figgjo i 2025.

Fremmede arter spres i Rogaland – miljøkriminalitet:
Mye stor gjedde er tatt ut i Sandnes vassdragene.

Dessverre ser vi en økende spredning av fremmede arter i flere vann og vassdrag i regionen. I 2024 ble det, i samarbeid 

med Statsforvalteren, Sandnes kommune, Sjøørretprosjektet, Karmøy kommune og Tysvær JFF, igangsatt tynning av 

gjedde, sørv og suter i tre vann: Storånavassdraget i Sandnes, Tjøsvoldsvannet i Karmøy og Storavatnet i Tysvær.

Vi har fortsatt å investere i materiell og utstyr. I løpet av de siste to årene er det fanget totalt 3 200 gjedder, hvorav 2 

100 ble fisket opp i 2024 fra Bråsteinsvannet og Stokkelandsvannet.

I tillegg deltok vi på Ganddalsdagene med en stand som fikk stor oppslutning. Vi arrangerte også to økter med barne-

gruppen og familiedager i samarbeid med SRJFF, der vi gjennomførte gjeddefiske med to båter og tømte ruser.

Pukkellaks
Det er forventet en ny innvandring av pukkellaks til Norge i 2025. Og man frykter at den også flytter seg nedover kysten. 

I samarbeid med Statsforvalteren har vi lagt planer for beredskap i fylket, inkludert tellinger, kurs og investeringer i 

materiell og uttak.

Vi har anskaffet betydelig utstyr, blant annet harpuner, drakter, tauverk, garn og ruser, for å sikre en 
beredskapspakke til håndtering av fremmede arter dersom vi får større mengder pukkellaks i årene fremover.
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Fagutvalg – Jakt
Utvalgsleder: Knut Ivar Skogland

Jaktutvalget søkte om midler til flere prosjekter i 2024, blant annet mink- og fellefangst, grågåsjakt og viltpåkjørsler. 

Dessverre fikk vi avslag på de to første, men vi ble tildelt 102.720 kroner til kampanjen for å redusere viltpåkjørsler.

Prosjektet ble håndtert av Olav Kolltveit, nestleder i regionlaget, som fikk designet og bestilt informasjonsmateriell, 

viltbånd og annet nødvendig utstyr. Materiellet ble distribuert til lokalforeningene i løpet av høsten 2024, og mye av 

det har nå nådd ut til trafikantene i fylket. Kampanjen fortsetter i 2025, og vi setter med dette fokus på et viktig tema 

– både for mennesker og dyr.

Oppfordring til lokalforeningene: Ta gjerne kontakt med Olav dersom det er behov for mer materiell til arrangementer 

eller lignende i kampanjen for å redusere viltpåkjørsler.

Feltkontrollørkurs
I 2024 ble det arrangert to feltkontrollørkurs:

• Juni: Lund JFF i sørfylket

• August: Tysvær JFF m.fl i nordfylket

Det er viktig at det holdes nok feltkontrollkurs i fylke. Det er blitt vanskeligere å omsette viltkjøtt på lovlig vis, og slike 

kurs sikrer at jegeren har fokus og kontroll på matsikkerhet og respektfull behandling av skutt vilt som mat.

Introduksjonsjakt for nye jegere
Regionlaget ser en stor økning i arrangerte introjakter for nye jegere ute i de ulike lokalforeningene i hele fylket. Dette er 

en veldig fin utvikling, og disse tilbudene løfter ofte ungdom over «terskelen» for å komme i gang etter de tok jegerprø-

ven. Denne utviklingen applauderes og støttes av regionlaget. Å satse på de unge er fremtiden for alle lokalforeninger.

Økt kvote for steinkobbe
I 2024 fikk vi endelig gjennomslag for våre innspill om å øke kvoten for steinkobbe. Kvoteøkningen gikk fra 14 til 50, 

hvorav 11 dyr ble øremerket lokalforeninger i Rogaland for å tilby seljakt som introjakt. Vi er svært fornøyde med denne 

utviklingen, og det ser ut til at ordningen blir videreført i fremtiden.

En spesiell takk til Anita og Øyvind Træet for deres grundige og langvarige arbeid med å utarbeide høringsinnspill til 

nasjonale myndigheter på vegne av Rogaland.

Høring om ny viltlov
I juni 2024 la Landbruks- og matdepartementet og Klima- og miljødepartementet ut et forslag 

til ny viltlov på høring. Jaktutvalget i NJFF Rogaland utarbeidet et høringssvar, som ble sendt 

til NJFF sentralt. NJFF samlet innspill fra fylkeslagene og utformet et endelig høringssvar på 

vegne av organisasjonen. Høringssvaret kan leses i sin helhet her: https://www.njff.no/aktuelt/

ny-viltressurslov-njffs-horingssvar

Valevatn
Taksering og rypejakt på Valevatn ble gjennomført i 2024. Bestanden hadde et klart oppsving siden 2023. Se mer egen 

rapport om takseringen og jakten på Valevatn i 2024.

Sektormyndigheter og samarbeid med NJFF
Det har gjennom 2024 vært økt kontakt mellom regionkontoret, kommunene og ikke minst Rogaland Fylkeskommunes 

viltforvaltere. Dette er viktig, de ulike kommunene har veldig ulik praktisering av sitt arbeide innen jakt- og viltforvalt-

ning, det er derfor viktig at lokalforeningene har dialog med regionkontoret dersom det skjer urovekkende saker innen 

forvaltningen lokalt.

Dessverre mister nå fylkeskommunen sin viltforvalter, Håvard Hageberg til ny jobb hos SF på nyåret 2025. Regionlaget 

har i løpet av hans periode på 4 år i rollen opparbeidet et godt og viktig samarbeid, vi håper at ny viltforvalter har samme 

arbeidskapasitet, og viser interesse for det arbeidet som vi i NJFF legger ned, slik som Hageberg viste. Samarbeid mellom 

frivilligheten og sektormyndigheter er viktig!

Som vanlig ønsker jaktutvalget alle en fortsatt skitt jakt! Husk at jakten skal gjennomføres på en human måte med respekt 

for viltet, men også med respekt for andre jegere. Man ser fra tid til annen useriøse eksempler på kritikk av andres jakt-

former og utøvelse. Hvilken jaktform som oppleves mest fascinerende, spennende, tiltalende og praktisk gjennomførbar, 

er individuelt for hver enkelt jeger. Vær rause med hverandre og med alle som bruker eller høster av naturen!
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Fagutvalg – Jakthund
Utvalgsleder: Jan Atle Larsen

Samfunnsmessige utfordringer og påvirkning på hundeaktiviteter
Regionen preges av en urolig tid for hundemiljøet, der samfunnsmessige utfordringer som utbygginger, beiterettigheter 

og etablering av nye, mer krevende industriformer i forbindelse med det grønne skiftet påvirker oss. Dette skjer ofte på 

bekostning av naturen. Vi ser også at samfunnet stadig setter større krav til hundeeiere, noe som kan medføre begrensin-

ger innen utøvelse av aktivitet i naturen. Til tross for disse utfordringene har aktivitetsnivået i vår region holdt seg høyt.

En annen bekymring har vært faren for epidemier, særlig i forbindelse med smittsom fugleinfluensa. Denne trusselen 

hadde heldigvis mindre innvirkning på aktiviteten i år.

Den 18. februar ble det rapportert et tilfelle av høypatogen fugleinfluensa i Lund kommune. Heldigvis ble risikoen for 

videre smitte vurdert som svært lav. Dette var det eneste tilfellet registrert i vår region, og vi slapp dermed unna de 

omfattende tiltakene vi tidligere har blitt pålagt av Mattilsynet. Disse tiltakene har flere foregående år begrenset akti-

viteten vår knyttet til fuglejakt, og prøveaktivitet.

Planer for gruvedrift i Dalane
De lenge omtalte planene for gruvedrift i Dalane har nå blitt mer konkrete. Ifølge medieoppslag vil aktiviteten omfatte 

et område på totalt seks kvadratkilometer og vil dramatisk endre både tettstedet Helleland og nærområdene. Dersom 

Norge Mineraler får gjennomslag for sine planer, vil 204 grunneiere bli berørt.

Planene innebærer en massiv nedbygging av urørt natur og vil ha en betydelig negativ innvirkning på jakt og hunde-

aktiviteter i området.

Vindkraftutbygging i regionen
Signalene rundt etablering av vindmøller er konstante og uklare, og det har vært utfordrende å få oversikt over både 

konsekvenser og investeringsstruktur.

Spesielt har planene for en vindmøllepark i Bergeheia/Skreå i Sirdal kommune vært gjenstand for mye debatt. Heldigvis 

kom det i oktober 2024 et klart politisk vedtak til fordel for naturen. Sirdal kommunestyre vedtok med tydelig flertall å 

avvise planene fra grunneiere og investorer. Likevel er det ingen tvil om at urørt og sårbar natur i vår region fortsatt er 

under press.

Forslag om utvidet båndtvang i Sauda
Sauda Geit- og Saueavlslag har høsten 2024 foreslått en utvidelse av eksisterende båndtvangsbestemmelser. Saken er 

sendt til politisk behandling i kommunestyret, og kommunedirektørens forslag er ute på høring. Sauda Jff har sammen 

med hundeutvalget i regionlaget jobbet med saken.

Både lokallaget og regionlaget i NJFF har levert høringsinnspill, sammen med blant andre Norsk Kennel Klubb, en viktig 

aktør i slike saker. Sauda kommunestyre har flere folkevalgte med tilknytning til bondeyrket, og vi venter nå i spenning 

på utfallet av behandlingen. Flere kommuner prøver seg på denne typen utvidelser, noe vi mener er helt unødvendig 

siden hundeloven dekker de nevnte utfordringene både i lov og forskrift.

Lokal hundeaktivitet: Egersund JFF
Det er gledelig å se at hundeaktiviteten i sørfylket er minst like stor, om ikke større, enn i fjor. Treningsbanen på Øygrei 

ble ferdigstilt i vår, med inngjerding og port, og har blitt flittig brukt til både kurs og treninger.

Aversjonsdressur
På grunn av sykdom har Therese Bowitz hatt hovedansvaret for saueaversjonen i år. Jørn Gunnar Bowitz og Therese 

Bowitz har totalt trent 25 hunder for å oppnå eller fornye sitt sauerenhetsbevis.

Eigersundsprøven – Norges største skogsfuglprøve
Eigersundsprøven er fortsatt landets største skogsfuglprøve 

og ble arrangert i Egersund og omegn over tre dager i 

flotte rugdeterrenger. I år deltok hele 188 ekvipasjer, noe 

som er ny rekord.

Arrangementet var svært vellykket, med 22 dommere og 

mange frivillige i sving gjennom hele helgen. Rugdetrekket 

kom som bestilt, og det ble registrert hele 402 observasjoner. 

De aller fleste var rugder, men noen få orrfugler ble også sett.

Av de startende hundene oppnådde:

• 39 ekvipasjer 1. premie AK

• 43 ekvipasjer 2. premie AK

• 14 ekvipasjer 3. premie AK

Øvrige aktiviteter
I løpet av året har det blitt arrangert en rekke aktiviteter, 

blant annet apportprøver, rugdetrening og fellestreninger.

• Blodsporkurs: Tommy Eker holdt kurs med seks deltakere.

• Ordinær blodsporprøve: Åtte ekvipasjer stilte til start, 

hvorav fire oppnådde 1. premie.

Sterke prestasjoner i fuglehundsporten
Flere ekvipasjer fra regionen har hevdet seg på toppnivå i na-

sjonale konkurranser, særlig på lavlands- og skogsfuglprøver.

• John Arne Håland og irsksetteren Lyntrollas VB Seek 

to Find ble tatt ut til NM-lag og bidro til at irsksetterne 

vant mesterskapet. Individuelt gikk Seek to Find også 

til finalen.

• Geir Lode og engelsksetteren Brudeslørets Ronja gikk 

helt til topps i Norsk Engelsksetter Klubs kåring av årets 

beste skogsfuglhund.

• Jan Atle Larsen og engelsksetteren Morkhaugens Cortina 

fulgte tett etter og sikret seg andreplassen i samme kåring.

Takk for rapport fra Egersund JFF, vår desidert største lokalforening innen jakthund.

Vi er også imponert over arbeidet som gjøres i Haugesund OJFF sitt hundeutvalg. De arrangerer årlig Haugalandsprøven 

som er en stor skogsfuglprøve som har høy premieringsgrad. Et stort arrangement, som krever mye arbeid fra driftige 

frivillige i foreningen. I tillegg har foreningen et stort engasjement for aversjonsdressur, og tilbyr hundeeiere i hele 

Haugalandsregionen å dressere sine ulike raser med strøm for å unngå at disse jager sau.

I vår nordligste forening, Sauda JFF har det også vært stor aktivitet innen jakthundarbeidet: Det relativt nystartede 

hundeutvalget har hatt mange aktiviteter, de har et stort jakttilbud, de har fått etablert stor inngjerdet hundepark i 

Sauda, på eget initiativ, samt har utdannet en rekke taksører for på sikt å komme i gang med distance sampling- rype-

taksering på foreningens terrenger. Mye pang, dette viser at med gode og initiativrike frivillige over tid, så engasjerer 

også medlemmene seg etter hvert.
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Aktivitetsutvalg – Hagleskyting
Utvalgsleder: Geir Walland

Leirduesesongen 2024 er nå over, og året 

har vært preget av mye skyting og flere 

stevner. I løpet av sesongen ble det arrangert 

fem approberte leirduesti-stevner samt fem 

Jegertrap-stevner. Karmøy JFNF sto for 

arrangeringen av RM/FM-mesterskapene i år.

I Jegertrap imponerte Roar Njærheim fra Jæ-

ren JFL ved å sikre seieren for tredje gang, noe 

som ga ham vandrepokalen. Lagskytingen ble 

vunnet av Jæren JFL, representert ved Roar 

Njærheim, Helge Mikalsen og Jostein Sunde.

I Leirduesti gikk seieren til Tommy Fjelde fra 

Stavanger & RJFF. Lagskytingen ble vunnet 

av Karmøy JFNF, med Eirik Nordbø, Rune 

Aasheim og Geir Kvilhaugsvik på laget. Leir-

duesti/Sporting-stevnene hadde svært godt 

oppmøte i år, da flere av dem var tilknyttet 

Blaser Cup Norge. Dette tiltrakk deltakere 

fra nord, øst og sør i landet.

Når det gjelder Jegertrap-stevnene, var 

oppslutningen noe lavere. Det er imidlertid 

blitt lagt ned en solid innsats i planleggingen 

og samkjøringen for neste år. Mange av 

trap-stevnene i 2025 vil inngå i Jaktia Trap 

Cup, som dekker store deler av Vestlandet. 

Her oppfordrer vi skyttere til å møte opp, 

da det vil være mange flotte trekkpremier 

på stevnene.

NJFF Rogaland har i 2024 sponset ungdoms-

skyttere som deltar i approberte stevner i 

fylket. Dette tiltaket videreføres også i 2025.

Aktivitetsutvalg – Rifleskyting
Utvalgsleder: Bength Oftedal

2024 har vært et svært godt og aktivt år for rifleskytingen. Det meste av aktivitetene i rifleutvalget har vært knyttet 

til jaktfelt, og vi er glade for å kunne se tilbake på et vellykket år. Vi har arrangert 17 jaktfeltstevner fordelt på Jæren 

og Karmøy (6 hver), Haugesund (4) og Sokndal, som avsluttet sesongen med et flott stevne. Deltakerantallet har økt 

betraktelig, også blant juniorene, på samtlige stevner i vår region.

Jæren hadde æren av å arrangere RM (fylkesmesterskapet) i år, og vi gratulerer Vetle Oftedal fra Jæren med første-

plassen, etterfulgt av Rune Lien fra Haugesund og Jonny Kristoffersen.

Rogalandscupen, som inkluderer alle jaktfeltstevnene, ble også en stor suksess. Her vant Rune Lien fra Haugesund 

herreklassen, Linda Teikari Hatlenes fra Jæren dameklassen, og Jonas Maudal fra Jæren juniorklassen. Gratulerer til 

alle vinnerne!

I perioden 18. til 21. april ble NM jaktfelt arrangert på Krøderen, og flere 

av våre dyktige utøvere deltok. Tre av våre skyttere kvalifiserte seg til 

finalen: Jonny Kristoffersen fra Karmøy (148 poeng), Vetle Oftedal fra 

Jæren (148 poeng) og Håkon Åmodt fra Haugesund (142 poeng) i 

jegerklassen. Etter en spennende finalerunde med omskyting, kom 

Jonny Kristoffersen inn som nummer 3 totalt – en imponerende 

prestasjon blant over 800 deltakere. Håkon Åmodt endte på en 

strålende 4. plass. Gratulerer til begge for fantastiske prestasjoner!

Under NM ble det også arrangert presskyting, og vi er stolte av 

å melde at tre av våre utøvere kvalifiserte seg til superfinalen: 

Øyvind Træet fra Vindafjord (100m jegerklasse), Odd Egil 

Raugstad (200m jegerklasse) og Arne Eikeland (200m 

sporterklasse). Etter superfinalen ble Øyvind Træet 

nummer 2 og Arne Eikeland nummer 3 i sine respek-

tive klasser. Fantastisk innsats fra alle sammen!

Vi ønsker å rette en stor takk til alle som har 

bidratt til å gjøre 2024 til et suksessfullt år for 

rifleskyting, og vi gleder oss til å fortsette det 

gode arbeidet i året som kommer.
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Aktivitetsutvalg – Jenter
Utvalgsleder: Ragnhild Ottesen

Per 1. desember 2024 har NJFF Rogaland 1120 kvinnelige medlemmer. Dette er en økning på 55 medlemmer det siste 

året, tilsvarende 5,6 prosent.

Vi startet året 27. januar med et møte der jenteutvalget i NJFF Rogaland inviterte de lokale jentekontaktene i fylket 

til en samling på Hiorthuset i Stavanger. Her diskuterte vi den nye strategiplanen for jenter i NJFF og hvordan jente-

kontaktene i fylket kan samarbeide om aktiviteter i 2025. Vi hadde også besøk av Anne-Lise Malmedal, leder for det 

sentrale jenteutvalget.

I april 2024 deltok leder av aktivitetsutvalget, Ragnhild Ottesen, på NJFFs nasjonale kvinnekonferanse på Hamar. 

Programmet var variert og inkluderte blant annet forberedelser til det kommende landsmøtet i november 2024. Senere 

i april arrangerte vi en jenteaktivitet på Hiorthuset, hvor vi laget spekepølse av hjortekjøtt. Kurset hadde 12 plasser 

og var fulltegnet.

Den 18.–20. oktober arrangerte region-

lagets jenteutvalg en jentehelg i Vinda-

fjord. Vi leide en stor og flott hytte med 

god plass til alle deltakerne. Syv jenter 

fra hele fylket deltok, og vi hadde en 

fantastisk helg med flott vær og god 

stemning. På programmet sto fiske, 

trekking av krabbetegner, sopptur og 

sosialt samvær.

I slutten av november var det klart for 

nok et matlagingskurs. Kurset hadde 

plass til 10 personer og var fulltegnet. 

Deltakerne laget brunost og fikk med 

seg ca. 1 kg hjem hver. I tillegg laget 

vi ramsløksmør og hjorteostepølser 

til smaksprøver.

Vi ønsker å takke alle som har bidratt 

til våre aktiviteter i 2024!

Vi håper på like stor aktivitet i 2025 og 

tar gjerne imot forslag fra medlemme-

ne til nye aktiviteter vi kan arrangere 

fremover.
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Barne- og ungdomsutvalget 2024
Utvalgsleder: Marthe Holgersen Kjørkleiv

Lokalforeningene i Norges Jeger- og Fiskerforbund (NJFF) spiller en sentral rolle i å formidle kunnskap om vår naturarv 

til kommende generasjoner. Gjennom deres innsats læres barn og unge om landskapets endringer over tid og hvordan 

naturens ressurser kan forvaltes bærekraftig.

I 2024 arrangerte lokalforeningene i Rogaland 153 aktiviteter rettet mot barn og ungdom, der jakt, fiske og friluftsliv 

sto i fokus. Disse aktivitetene gir deltakerne praktiske ferdigheter, sterkere tilknytning til naturen og økt forståelse for 

ansvarlig ressursbruk.

Ungdomsleirer, jakt- og fiskeskoler, aktivitetsdager og lokale samlinger har vært viktige arenaer for både fellesskap og 

læring. Særlig ungdomsleirene har vært en suksess, med totalt 89 deltakere. Variasjonen i aktiviteter, som fiske, matlaging, 

skyting og fluebinding, har engasjert og inspirert de unge.

Samarbeid mellom lokalforeningene har vært en nøkkelfaktor for suksess. Eksempler på dette er laksefiske for ungdom 

arrangert av Eigersund og Bjerkreim, samt samarbeidet mellom Tysvær, Haugesund og Vindafjord. Slike tiltak viser 

hvordan felles innsats skaper bedre læringsopplevelser og et bredere tilbud.

Barne- og ungdomsarbeidet utgjør en hjørnestein i NJFF Rogalands arbeid for å sikre naturarven for fremtidige ge-

nerasjoner. Med økt fokus på lavterskeltilbud og rekruttering ser vi frem til å videreføre dette viktige arbeidet i 2025.

Hovedaktiviteter i 2024
Ungdomsleirer NJFF Rogaland har arbeidet aktivt for å stimulere lokalforeningene til å arrangere ungdomsleirer. I 2024 ble 

det gjennomført syv leirer med støtte fra regionlaget og ytterligere syv samlinger i samarbeid med skoler og foreninger. 

Disse aktivitetene har gitt deltakerne verdifulle erfaringer innen jakt, fiske, matlaging og friluftsliv, samt styrket både 

læring og sosialt fellesskap.

Nasjonal barne- og ungdomslederkonferanse
Den nasjonale barne- og ungdomslederkonferansen ble 

arrangert i Alta 14.–16. juni, med 49 deltakere fra hele landet. 

Konferansen var en viktig arena for erfaringsutveksling og 

faglig utvikling. Den bidro til å styrke samarbeidet og kom-

petansen blant ledere innen barne- og ungdomsarbeidet.

Utredning av barne- og ungdomsarbeidet i NJFF
Med bakgrunn i landsmøtevedtaket fra 2021 har NJFF 

gjennomført en omfattende utredning av barne- og 

ungdomsarbeidet. Rapporten peker på behovet for å 

styrke eksisterende tiltak og introdusere nye konsepter. 

For å lykkes må vi:

• Forbedre informasjon og kommunikasjon om aktiviteter.

• Øke støtten til ungdomsledere.

• Videreutvikle suksessrike konsepter som «Fiskesommer» 

og «Jakt- og fiskeskoler». NJFF Rogaland vil bruke denne 

rapporten som grunnlag for prioriteringer fremover.

Landsmøtet i NJFF
Rekruttering og inkludering av barn og unge er et sentralt satsingsområde for NJFF, selv om konkrete saker ikke ble frem-

met på landsmøtet. Handlingsprogrammet har noe økt fokus på barn og unge og styrer prioriteringer de neste tre årene.

Blant de viktigste punktene for vårt arbeid i regionen er at rekruttering og inkludering av barn og unge ble prioritert, 

med økt vekt på lavterskeltilbud som skaper mestring og naturglede.

Trysil Fellesforening mottok ungdomsprisen for sitt arbeid med «Trysil Ung», et inkluderende prosjekt som viser hvordan 

aktiviteter kan engasjere bredt. Les mer om prosjektet her: https://trysilung.no/

Prioriteringer i 2025
For å styrke barne- og ungdomsarbeidet i NJFF Rogaland har utvalget definert følgende prioriteringer:

• Videreutvikle fylkescampen og øke antallet samarbeidsbaserte arrangementer.

• Tilby opplæringskurs for ungdomsledere og tillitsvalgte i lokalforeningene.

• Stimulere til samarbeid mellom lokalforeningene for å skape bedre og mer varierte tilbud til barn og ungdom.

Påminnelser til lokalforeningene
• Alle som arbeider med barn og ungdom under 18 år skal ha gyldig politiattest.

• Oppdater kontaktlister for tillitsvalgte regelmessig for å sikre god kommunikasjon.

Barne- og ungdomsutvalget ser frem til å videreutvikle arbeidet i 2025 med nye muligheter, engasjement og aktiviteter 

som styrker rekrutteringen til jakt, fiske og friluftsliv blant barn og ungdom i Rogaland.
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Valevatn taksering og småviltjakt
Takserings- og områdeansvarlig: Rune Holst Johnsen

I august ble linjetakseringen på Valevatn-terrenget i Hunnedalen/Sirdal gjennomført, i et vær som varierte mye både for 

to- og firbente. Vi benyttet oss av Distance Sampling, en anerkjent takseringsmetode som er ledende både nasjonalt og 

internasjonalt for rypebestandsmåling. Vi samarbeider med NINA og Hønsefugleportalen for å sikre nøyaktige resultater.

Rypeobservasjoner i 2024
Årets taksering ga et bilde av en moderat til bra rypebestand sammenlignet med de siste 20 årene. I tillegg ble det 

observert flere smågnagere, noe som har en positiv effekt på rypebestanden. Totalt ble det registrert 51 observasjoner 

med 182 ryper, fordelt på 135 kyllinger og 47 voksne fugler.

• Lirype: 13 voksne og 30 kyllinger – totalt 43 fugler.

• Fjellrype: 34 voksne og 105 kyllinger – totalt 139 fugler.

Basert på disse tallene beregnet NINA/Hønsefugleportalen bestanden til å være 16,3 ryper per kvadratkilometer.

Faglige analyser og jaktkvote
De faglige analysene konkluderte med at et maksimalt uttak på 100 ryper (omtrent 15% av bestanden) ville være 

forsvarlig for sesongen. I tråd med dette valgte vi å tilby 120 dagskort, med en bag limit på 2 ryper per jeger per dag. 

Erfaringsmessig ville dette føre til en avskyting som holder seg innenfor det anbefalte uttaket.

Og tallene stemte godt med våre forventninger. Ifølge rapportene fra I-Natur og introjakt-ansvarlige, ble det solgt 109 kort 

og felt 90 ryper (63 fjellryper og 27 liryper), som er akkurat innenfor anbefalingene, til tross for en liten kalkulert feilmargin.

Introduksjonsjakt for nye jegere
Lokalforeningene Stavanger RJF, Eigersund JFF, Sokndal JFF og Jæren JFL gjennomførte introduksjonsjakt i første jaktuke, 

før de vanlige kortjegerne slapp til. I tillegg til de 90 rypene nevnt tidligere, ble 6 ryper (5 fjellryper og 1 lirype) tatt ut av 

nye rypejegere. Det er svært positivt at nye jegere får muligheten til å oppleve det flotte høyfjellsterrenget på Valevatn.

Avslutning
NJFF Rogaland takker Rogaland Fylkeskommune for muligheten til å forvalte jakt- og fiskerettighetene på Valevatn-ter-

renget i Sirdal, et ansvar vi tar på alvor. Vi takker også Sirdal kommune for et godt samarbeid når det gjelder dispensasjon 

i båndtvangsbestemmelsene under takseringshelgen

Foto: Eirik Matre
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Hekta-prosjektet
Friluftsveilederne i NJFF Rogaland: Fredrik G. Fugelli og Anita Træet

2024 har vært nok et år med full fart og kontrollert kaos her i fylket. Tidligere år med Hekta har ofte vært preget av at 

sommerhalvåret er høysesong for aktiviteter og tid ute i felt, men slik er det ikke lenger. Nå går det stort sett i ett, med 

aktiviteter hele året!

På den ene siden fører nok denne endringen til at jobben oppleves som travlere enn tidligere år. Den stiller større krav til 

planlegging, kjappere omstillinger og mer effektiv tidsbruk. Vi må nå dessverre oftere si nei til forespørsler enn tidligere, 

årsaken er flere forespørsler. På den andre siden er det nå mer rom for både større bredde og dybde i tiltakene våre. Vi 

har f.eks. mulighet til et tettere samarbeid om aktivitet med lokalforeninger som ønsker det, eller til å ta noen ordentlige 

dypdykk i ulike aktivitetsfelt gjennom å følge deltakere over lengre tid. Dessuten kan vi gjøre helt andre aktiviteter 

vinterstid enn om sommeren!

Ellers oppleves det som svært nyttig å kunne spille ball og kaste ideer frem og tilbake med hverandre, når vi nå har 

friluftsveiledere på begge sider av fjorden. Vi er overbevist om at kombinasjonen av spredning i aktivitetskalenderen 

og det å være to friluftsveiledere gir høyere kvalitet og en bedre tilpasning av tilbudene i Hekta. En gledelig effekt er 

dessuten at arbeidet og rollen som friluftsveileder fremdeles er spennende, utfordrende og veldig givende.

Det er omtrent umulig å fremheve noen få tiltak som fortjener mer oppmerksomhet enn de andre når 2024 skal opp-

summeres. Vi nevner likevel noen eksempler som vekker gode minner:

Camp Ørret, som i år ble holdt for ungdomsskoleelever fra Bore, der deltakerne fikk full opplæring i flue- og haspelfiske. 

Innendørs og utendørsøkter kulminerte til slutt i en fantastisk overnattingstur i nydelig vær med kanopadling, telting, 

bading og massevis av ørret på kroken. 

Camp Villaks i skoleregi ble også en suksess, på tross av et helt forferdelig vær og dårlige forhold i elva. Samtlige telt 

og lavvoer ble oversvømt, men ungdommene var like glade… sånn skal det være!

Svært kjekt har det også vært å følge seniorene fra Skipper Worse, som blir stadig gladere og mer kompetente i friluftsliv 

og ulike former for fiske. De ble raskt nye NJFF-medlemmer som bidrar nå også som frivillige, og blant annet har plantet 

over 120 trær i samarbeid med Sjøørretprosjektet i Rogaland. Sterkt!

Utenom Stavanger/Sandnes og omegn har Hekta i sør bidratt til aktivitet i Ryfylke, Haugalandet, Jæren, Bjerkreim, 

Egersund, Lund og en drøss av andre steder. Vi har fisket, røktet feller, båret gytegrus, skutt med hagle og rifle, bundet 

fluer, brent bål, hatt kastekonkurranser og en hel haug av andre aktiviteter.

I nord har også Hekta hatt mer enn nok å ta seg til, og vi kan nevne blant annet:

Aktivitetsdag på Osnes for flyktninger sammen med NAV Integrering, Friluftsrådet Vest og Vårt fargerike nabolag, der 

mange flyktninger deltok på ulike aktiviteter som matlaging på bål, pil og bue, spikking, lassokasting, m.m.

«Hekta er NJFF Rogalands flerårige satsing rettet mot befolkningen i Rogaland. 
Hekta har ulike fokusområder, og hvert av disse representeres gjennom egne 
prosjekter. Felles for disse er at kunnskap om høsting av naturen og bevaring 
av miljø og mangfold økes, gjennom ulike aktivitetstiltak både innendørs og 
utendørs. Samtidig skal satsningen gi økt gevinst i et folkehelseperspektiv. 
Siden 2018 har Hekta-satsingen hatt prosjekter i samarbeid med barne-, ung-
doms- og videregående skoler, barnehager, seniorgrupper, flyktninger, ulike 
frivillige organisasjoner, kommuner og andre aktører. Prosjektene og satsingen 
muliggjøres og finansieres av ulike offentlige og private tilskudd.»
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Friluftslivets uke med skoleelever, der vi arrangerte ulike fiskeaktivitetsdager på kaier i folks nærområde. Her ble det både 

kokt krabbe til lunsj og tilberedt fisk på bål, samt tatt opp sukkertare som skulle lages til ulike matoppskrifter senere.

Vi har også holdt flere aktivitetsdager for store grupper med eldre. I Vindafjord holdt vi en sommeravslutning i samar-

beid med en lokalforening, med båtfiske, bålkaffe og andre aktiviteter. En annen dag hadde vi luftgeværskyting i fokus. 

I Haugesund arrangerte vi blant annet en sommeravslutning for cirka hundre eldre, her fikk vi med oss en barnehage 

som sto for sang og underholdning, samt Røde Kors og en videregående skole med et prosjekt de kalte «Livsglede for 

eldre». Vi laget mat på bål, og gjennomførte ulike aktiviteter sammen.

Sjøfugljakten på Bømlo er et nå blitt et årlig samarbeid med regionlag og lokalforeninger i både Rogaland og Vestland. 

Her tar vi med oss ungdom og andre nybegynnere ut i skjærgården til en hel helg, spekket med leirdueskyting, sjøfugljakt, 

matlaging av det de får, våpensikkerhet, våpenpussing, artskunnskap og sosialt samvær.

Vi har samarbeidet med flere lokalforeninger, lag og foreninger om aktiviteter. Vi har også organisert utstyrsutlån til ulike 

ungdomscamper og andre foreningsaktiviteter. I tillegg har vi jobbet med barnehager, skoler, omsorgshjem, sykehjem, 

dagsentre, rusinstitusjoner, barnevernet og NAV Integrering. Skoleelever har deltatt på utplassering under aktivitetsdager, 

og personer med funksjonsnedsettelser har bidratt verdifullt – en ressurs vi er svært takknemlige for!

Deltakerne på aktivitetene i 2024 har vært fra barnehagealder og opp til like i underkant av hundre år, og de har kommet 

fra alle verdenshjørner og kulturer. Noen har hatt funksjonsnedsettelser, mens andre har hatt manglende språk – i det 

hele tatt har vi med oss mennesker med svært ulike bakgrunner og forutsetninger i løpet av året. Felles for deltakerne 

er likevel at alle blir med oss, og alle opplever mestring! Til sammen i 2024 har over 6000 deltakere fra hele fylket vært 

med på kjekke naturopplevelser og et høstingsbasert friluftsliv sammen med oss i hektaprosjektet.

Vi hadde ikke kunnet gjennomføre aktivitetene våre uten gode støttespillere. Vi har fått økonomiske bidrag fra Gjen-

sidigestiftelsen, Lotteritilsynet, SR-bank, Statsforvalteren i Rogaland, Rogaland Fylkeskommune, Stavanger kommune, 

Vindafjord kommune, Jakob Hatteland Group, Miljødirektoratet og Martha Louises Fond. Vi er svært takknemlige for at 

vi har slike gode samarbeidspartnere og givere i ryggen, de har tro på våre visjoner og mål. Tilskuddene deres er helt 

avgjørende for å skape aktivitet i Hekta!

Det må selvfølgelig også rettes en stor takk til alle de mange frivillige som bidrar til å gjennomføre aktivitetene vi har 

gjennomført i 2024. Dere stiller opp, enten det er morgen eller kveld, sol eller regn, vinter eller vår. Dere er fantastiske! 

Tusen takk!

50 51NJFF Årsmøte 2025 NJFF Årsmøte 2025

Årsberetninger NJFF 2024  PUNKT 2  PUNKT 2  Årsberetninger NJFF 2024



Regnskap for 2024 Pkt. 3

Regnskap for 2024

52 53NJFF Årsmøte 2025 NJFF Årsmøte 2025
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NOTE 2 - RESULTATREGNSKAP 2024 EKS FINANS OG ÅRSOPPGJØRDISPOSISJONER
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Salgsinntekt 105 000 1 669 062 83 185 770 307 283 1 509 694 3 674 994 4 319 197

Annen driftsinntekt 400 400 16 883

Sum driftsinntekter 105 000 1 669 062 83 185 770 307 283 1 510 094 3 675 394 4 336 080
Varekostnad 31 500 14 670 66 718 92 154 77 577 51 840 157 873 692 493 023 678 882

Lønnskostnad 1 687 292 0 1 687 292 1 557 305

Annen driftskostnad 3 893 943 371 088 3 437 4 500 160 644 1 055 479 1 599 983 2 298 322

Sum driftskostnader 31 500 3 893 15 613 2 125 098 95 591 4 500 0 77 577 51 840 318 517 1 056 171 3 780 298 4 534 509
Driftsresultat 73 500 -3 893 -15 613 -456 036 -12 406 -4 500 770 -77 577 -51 840 -11 234 453 923 -104 904 -198 429

NOTE 4 - TILSKUDD
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Momsrefusjon NJFF 359 133 359 133

Tilskudd NJFF 105 000 

Lootteritilsynet 750 000 750 000

Norsk Tipping 23 618 23 618

Rogaland fylkeskommune 175 456 200 000 375 456

Miljødirektoratet 200 000 118 000 318 000

Vindafjord kommune 10 000 10 000

Stavanger kommune, folke-
helsemidler

200 000  200 000

Kronprisesse Martha’s 
minnefond

10 000 10 000

Studieforbundet 770 770

Norsk friluftsliv 5 000

Handelens miljøfond 180 000

Statsforvalteren i Rogaland 20 000 20 000

ANNET 0

SUM 558 207 1 555 000 105 000 0 138 000 0 0 0 0 770 2 066 977
Lotteritilsynet har gitt kr 1 500 000 i 2023 hvorav kr 750 000 er avsatt til 2024.

Vi takker alle som har gitt tilskudd. Det er avgjørende for driften av de ulike tiltakene/prosjektene i Hekta og NJFF Rogaland

NOTE 1 - BANKINNSKUDD.
32115704116 3 036 743

32112159547 835

33303045436

Plasseringskonto SR-bank 100 866

3211.07.03677 Driftskonto. SR-bank 704 761

Sum 3 843 205

NOTE 3 - AVSETNINGER.
Ungdomsskyting* 60 000 Konto 2960 Avd 1 Styre/regionsekr.

Hekta 50 000 Konto 2960 Avd 17 Hekta

Barne/ungdomsutvalg 70 000 Konto 2960 Avd 3 Barne og ungdomsutvalg

SUM AVSATT** 180 000 
*Dette er allerede lagt inn i konto 4310 i avd 1 styre/regionsekretær og derfor ikke med i balansen

** Kun 120 000 er ny avsetning
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Innkomne saker med 
styrets forslag til vedtak
 Pkt. 4
Ingen innkomne saker

Andre saker styret har 
ført opp på dagsorden
 Pkt. 5
Ingen innkomne saker
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Gjennomgang av budsjett og arbeidsprogram Pkt. 6
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Adm/styre Budsjett 2025 Resultat 2024 Budsjett 2024
 Fylkeslagskontigent 920 000 915 008 870 000
 Renter bankinnskudd/kundeutbytte 125 000 138 245 90 000
 Egenandeler 0 0 32 000
 Mva kompensasjon 360 000 359 133 270 000
 Norsk tipping (grasrotandel) 20 000 23 618 27 000
 Andre tilskudd 160 000 175 456 325 000
 Andre inntekter 30 000 36 879 8 000
 Sum inntekter 1 615 000 1 648 339 1 622 000
 Forsikringsprfemier 62 000 58 964 55 000
 Styremøter 38 000 36 973 40 000
 Rekvisita/kontorrekv. 45 000 41 978 50 000
 Kontorleie 55 000 97 676 110 000
 Regnskap 52 000 44 927 90 000
 Årsmøte/tv-samling 395 000 377 296 360 000
 Landsmøte 0 158 262 50 000
 Regionsamlinger 65 000 58 497 0
 Diverse 200 000 181 597 40 000
 Sum utgifter adm styre 912 000 1 056 171 795 000
 Sjøørret/fiskekontakt 
 Tilskudd 130 000 138 000 110 000
 Diverse inntekter 190 000 169 283 290 000
 Sum inntekter 320 000 307 283 400 000
 Rekvisita/utstyr 60 000 58 000 5 000
 Reiser/møter 20 000 14 566 60 000
 Bilkostnader 65 000 63 155 30 000
 Reparasjon/vedlikehold 20 000 15 354 75 000
 Andre utgifter 170 000 167 442 110 000
 Sum utgifter sjøørret/fiskekontakt 335 000 318 517 280 000
 Friluftsveileder/ungdkontakt 
 Tilskudd 1 800 000 1 535 000 2 000 000
 Innt.Aktiviteter 135 000 134 062 20 000
 Sum inntekter 1 935 000 1 669 062 2 020 000
 Driftsmaterialer 290 000 267 792 950 000
 Lønnskostnad 1 800 000 1 658 089 1 600 000
 Rekv/div 20 000 12 708 15 000
 Bilkostnader 100 000 81 232 40 000
 Kurs/samling 6 000 3 295 10 000
 Diverse 103 000 101 982 25 000
 Sum utgifter friluftsveileder 2 319 000 2 125 098 2 640 000
 Andre utvalg (hagle, rifle hund, jakt osv) 
 Tilskudd 70 000 105 770
 Innt.Aktiviteter 20 000 83 185 150 000
 Sum inntekter 90 000 188 955 150 000
 Utgifter aktivitet 2 000 2 025 140 000
 Samlinger 150 000 175 296
 Skytestøtte 60 000 50 000
 Diverse 60 000 53 193 200 000
 Sum utgifter andre utvalg 272 000 280 513 340 000
 Beregnet resultat 122 000 33 341 137 000

Det er på tidspunktet for budsjettering ikke kjent hvor mye av omsøkte tilskudd til aktiviteter som vi har fått tilsagn om. 

Iverksettingen av aktiviteter henger sammen med tildelte tilskudd. 

Budsjett 2024 ikke helt sammenlignbart med resultat 2024

6.1. Budsjett NJFF Rogaland 2025
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Del 1 Handlingsprogram 2025–2030
NJFFs handlingsprogram vedtas av landsmøtet og gjelder for hele organisasjonen. Handlings-

programmet er på et overordnet nivå og konkretiseres i et årlig arbeidsprogram som vedtas av 

representantskapet hver høst etter forslag fra forbundsstyret.

Vår visjon Jakt- og fiskeglede til alle – for alltid

NJFFs strategiske målområder og hovedmål

Utøvelse av jakt, fiske og annet friluftsliv
 – Vårt tradisjonsrike høstingsbaserte friluftsliv skal være tilpasset samfunnsutviklingen og ha 

bred allmenn anerkjennelse.

 – Allmennheten skal ha god tilgang på jakt og fiske og annet friluftsliv.

 – Naturgrunnlaget skal være godt ivaretatt gjennom bærekraftig bruk og god forvaltning, slik 

at det produseres høstbare overskudd av vilt og fisk.

Organisasjonen
 – NJFF skal være en attraktiv medlemsorganisasjon med et godt omdømme, som ivaretar 

medlemmenes interesser.

 – Jegere og fiskere skal ha god kunnskap om og respekt for vilt, fisk og regelverk

 – NJFF skal ha attraktive medlemstilbud til jegere, fiskere og andre friluftsinteresserte

 – NJFF skal ta et tydelig miljøansvar.

1.   Utøvelse av jakt, fiske og annet friluftsliv

1.1. Vårt tradisjonsrike høstingsbaserte friluftsliv skal være tilpasset samfunnsutviklingen 
og ha bred allmenn anerkjennelse.

 – Kunnskapen om og aksepten for høstingsbasert friluftsliv skal stå sterkt i samfunnet.

 – Jegere og fiskere skal rekrutteres fra alle befolkningsgrupper.

 – Lovgivning og reguleringer av jakt, fiske, hundehold og annet friluftsliv skal være i overens-

stemmelse med NJFFs interesser.

 – Jakt, fiske og annet friluftsliv skal utøves på en sikker og bærekraftig måte.

1.2. Allmennheten skal ha god tilgang på jakt, fiske og annet friluftsliv.
 – Allemannsrettene skal stå sterkt og sikre tilgang til naturen i hele landet.

 – Offentlige og private grunneiere skal legge godt til rette for jakt, fiske og annet friluftsliv.

 – Statskog skal videreføre sitt samfunnsoppdrag.

 – Finnmarkseiendommen skal forvaltes i henhold til Finnmarksloven.

1.3. Naturgrunnlaget skal være godt ivaretatt gjennom bærekraftig bruk og god forvaltning, 
slik at det produseres høstbare overskudd av vilt og fisk.

 – Kunnskapsbasert forvaltning og bærekraftig bruk skal være grunnleggende for forvaltning 

av naturen.

 – Naturgrunnlaget skal ivaretas, og NJFF skal arbeide for å stanse tap av natur og for å sikre 

viltets og fiskens leveområder.

 – Havbruksnæringen må løse sine miljøutfordringer slik at de ikke utgjør en trussel for villfisk 

eller bidrar til å svekke villfiskbestandene. Både eksisterende og framtidig oppdrettsproduk-

sjon må inn i lukkede anlegg eller anlegg basert på annen teknologi som ivaretar hensynet til 

villfisk og miljø.

 – Vilkårsrevisjoner av vannkraftkonsesjoner skal utnyttes til miljøforbedringer i vassdragene, 

og vannforskriften skal legges til grunn i vannforvaltningen.

 – Rovdyrpolitikken skal ta tilstrekkelig hensyn til vår tradisjonelle jaktkultur.

 – NJFF skal arbeide for en god forvaltning av innlandsfiskeressursene.

 – NJFF skal videreføre arbeidet med å hindre spredning av fremmede arter.

2.   Organisasjon

2.1. NJFF skal være en attraktiv medlemsorganisasjon med et godt omdømme, som ivaretar 
medlemmenes interesser.

 – NJFFs politiske standpunkt skal være synlige i samfunnet, og vårt politiske arbeid gjøres kjent 

for medlemmene.

 – Medlemmene skal kjenne, og enkelt finne frem til, NJFFs aktiviteter og tilbud.

 – Det skal være god rekruttering til NJFF, og medlemmene skal representere mangfoldet i 

befolkningen.

 – Organisasjonen skal ha tilgang på gode tekniske verktøy for drift og kommunikasjon.

 – Foreningene skal ha dyktige og motiverte tillitsvalgte og frivillige.

2.2. Jegere og fiskere skal ha god kunnskap om og respekt for vilt, fisk og regelverk.
 – NJFF skal være en ledende kunnskapsleverandør innenfor forvaltning av jakt og fiske.

 – NJFFs foreninger skal ha gode tilbud om opplæring innenfor jakt, hundearbeid, fiske og annet 

friluftsliv.

 – Foreningene skal ha tilgang til dyktige og motiverte instruktører.

 – Det skal være god tilgang på skytebaner og andre anlegg over hele landet.

2.3.  NJFF skal ha attraktive medlemstilbud til jegere, fiskere og andre friluftsinteresserte.
 – NJFF skal ha tilbud om allsidige aktiviteter innenfor jakt, hundearbeid, fiske og annet friluftsliv.

 – NJFFs medlemmer skal ha enhetlige og fordelaktige vilkår ved deltakelse på aktiviteter i hele 

organisasjonen.

 – Foreningene bør samarbeide om å benytte hverandres tilbud og aktiviteter.

 – NJFF skal ha leverandøravtaler med konkurransedyktige tilbud til medlemmene.

2.4. NJFF skal ta et tydelig miljøansvar.
 – Hele organisasjonen skal aktivt bruke NJFFs miljøstrategi.

 – Medvirke til en arealforvaltning og utbygging av fornybar energi som bidrar til å stanse tap 

av natur.

 – NJFF skal øke organisasjonens natur- og miljøkompetanse
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Del 2  NJFF Rogalands arbeidsprogram for 2025

NJFF Rogaland vil i 2025 ha ekstra fokus på disse områdene:
Friluftslivets år

Barn og ungdom

Hekta-prosjektet til regionens friluftsveiledere

Sjøørretprosjektet, og ”redd villaksen”

Vern av naturen, herunder:

 – Arbeide aktivt for at myndighetene reduserer biomassen av oppdrettslaks i Rogaland ned til 

et nivå som sikrer at lakselus og rømming ikke utgjør noen fare for de ville lakse- og sjøørret-

bestandene i fylket.

 – Spre forståelsen av at nedbygging av sårbar natur i Rogaland og resten av Norge ikke bidrar 

positivt i klimaregnskapet på overordnet nivå.

 2.1.  NJFF Rogalands strategiske målområder og hovedmål

Utøvelse av jakt, fiske og annet friluftsliv
 – Vårt tradisjonsrike høstingsbaserte friluftsliv skal være tilpasset samfunnsutviklingen og ha 

bred allmenn anerkjennelse.

 – Allmennheten skal ha god tilgang på jakt og fiske og annet friluftsliv.

 – Naturgrunnlaget skal være godt ivaretatt gjennom bærekraftig bruk og god forvaltning, slik 

at det produseres høstbare overskudd av vilt og fisk.

Organisasjonen
 – NJFF skal være en sterk organisasjon som ivaretar medlemmenes interesser.

 – Jegere og fiskere skal ha god kunnskap om og respekt for vilt, fisk og regelverk.

 – NJFF skal ha attraktive medlemstilbud til jegere, fiskere og andre friluftsinteresserte.

 – NJFF skal ha en tydelig miljøvernprofil.

 2.2.  NJFF Rogalands prioriteringer i 2025

Medlemsfordeler, rekruttering og tjenester
Regionlaget skal:

 – Regionlaget skal prioritere så langt det lar seg gjøre å være tilgjengelig for, og hjelpe lokal-

foreningene og medlemmene.

 – Arbeide aktivt for at lokalforeningene øker medlemsmassen. Rekrutteringen skal være fra alle 

befolkningsgrupper, etnisk bakgrunn, med spesiell vekt på rekruttering av ungdom og kvinner..

 – Arbeide aktivt for å få flere familiemedlemmer i organisasjonen.

 – Informere medlemmene om medlemsfordeler i NJFF.

 – Tilby redusert pris til medlemmer for kurs og aktiviteter i organisasjonen.

 – Jobbe aktivt for å holde på eksisterende medlemmer.

Kommunikasjon og markedsføring
 – Synliggjøre NJFF Rogalands politiske standpunkt i forbindelse med stortingsvalget 2025.

 – NJFF-Rogaland skal oppfattes som en seriøs aktør i aktuelle myndighetsledd og blant politikere 

i alle spørsmål knyttet til våre interesser.

 – Regionlaget skal arbeide for å synliggjøre organisasjonen i media, med vekt på det lokale og 

regionale nivået. Herunder gjelder også bruk av regionlagets og lokalforeningenes hjemmesider 

og Facebook-sider, samt for eksempel Instagram og Tik Tok.

 – Posisjonere NJFF som en ledende aktør for å fremme «vill mat -satsing»

 – Arbeide for at lokalforeningene øker bruken av egne hjemmesider og NJFF-portalen. 

Barn og ungdom
 – Styrke ungdomsarbeidet i fylket gjennom å stimulere til at lokalforeningene etablerer aktive 

ungdomsgrupper.

 – Utvikle og tilby god opplæring for ungdomsledere.

 – Regionlaget skal videreføre og styrke satsing på barn og ungdom i hele fylket gjennom arbeidet 

til regionens friluftsveiledere og barne- og ungdomsutvalget.

 – Regionlaget skal stimulere til flere og varierte tilbud innen jakt, fiske og friluftsliv for barn og 

ungdom året gjennom, herunder camper og møteplasser.

 – Gi økonomisk støtte til lokalforeninger som arrangerer ungdomscamper etter gitte kriterier.

 – Støtte ungdom som deltar på skytestevner økonomisk etter gitte kriterier. 

Jenter
 – Styrke kvinne/jentearbeidet i fylket gjennom å arbeide for at lokalforeningene får etablert 

kvinne/jentekontakt, og tilby disse et nettverk i regionen gjennom regionlagets utvalg.

 – Stimulere til flere og varierte tilbud innen jakt, fiske og friluftsliv for kvinner/ jenter.

 – Regionlagets jenteutvalg skal støtte og hjelpe kvinnekontaktene i lokalforeningene. Aktiviteter 

initieres lokalt, men også av jenteutvalget selv.

 – Regionlagets jenteutvalg skal bidra til flere kvinnelige medlemmer i NJFF. 
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Organisasjon
 – Arbeide for å bedre organisasjonskunnskapen i lokalforeningene.

 – Arbeide for større nærhet mellom lokalforeninger, regionlag og det sentrale leddet.

 – Representanter fra styret og utvalg i regionlaget skal delta på de årlige regionsamlingene.

 – Representanter fra styret eller administrasjonen i regionlaget skal besøke foreninger på deres 

hjemmebane.

 – Tilrettelegge for god organisasjonskultur, med åpne og inkluderende miljøer.

 – Sørge for god personalpolitikk og ivareta de ansatte på en profesjonell måte.

 – Legge til rette for en transparent, sunn og balansert økonomi.

 – Jobbe for god spredning på deltakelse i regionlagets virksomhet blant fylkets lokalforeninger, 

og oppfordre til et samarbeid om å benytte hverandres tilbud og aktiviteter.. 

Opplæringsvirksomhet
 – Arbeide for at lokalforeningene får nødvendig støtte til sitt arbeide fra regionlagets instruktører, 

samt at en får utdannet og gitt nødvendig oppfølging/ kompetanseheving av lokale instruktører.

 – Stimulere til at flest mulig lokale instruktører blir benyttet i foreningene.

 – Arbeide for å styrke og følge opp jegerprøveinstruktørene tilknyttet våre lokalforeninger.

 – Arbeide for at NJFF-foreningene er ledende innen gjennomføring av jegerprøvekurs i fylket.

 – Tilby kurs i elektrofiske og anadrom kartlegging i fylket.

 – Regionlaget skal være en aktiv pådriver slik at det arrangeres et utvalg kurs innen forskjellige 

fagområder i fylket.

Allmennhetens tilgang til jakt og fiske
 – Arbeide for å sikre allmennhetens adgang til jakt og fiske i fylket. Dette inkluderer allmennhetens 

adgang til jakt og fiske etter salg av statens eiendommer.

 – Sikre allmennhetens tilgang til jakt og fiske ved å videreføre lokalt og sentralt samarbeid med 

offentlige og private grunneiere/rettighetshavere.

 – Arbeide for at prisene på jakt og fiske er på et slikt nivå at allmennheten kan gjøre seg nytte 

av det.

Jakt og viltforvaltning
 – Arbeide for økt helhetsforståelse innen viltforvaltning, og bidra til en kunnskapsbasert 

viltforvaltning.

 – Videreføre arbeidet for sikker og human jaktutøvelse.

 – Regionlaget skal ivareta medlemsinteressene knyttet til jakt og viltforvaltning i fylket.

 – Regionlaget skal arbeide for å fremme høstningsbaserte friluftslivsaktiviteter og forståelse 

for jakt blant innvandrergrupper.

 – Regionlaget skal prioritere offentlige høringer knyttet til jaktutøvelse og jakttidsrammer.

 – Utøve og kommunisere effektivt lovlig bruk av kunstig lys og ny jaktteknologi.

 – Arbeide for økte midler til lokale vilttiltak, og for at flest mulig av disse midlene går til tiltak/ 

prosjekter i regi av vår organisasjon.

 – Støtte opp om lokalforeningenes kultiveringsarbeide innen jakt.

 – Arbeide for en rovviltforvaltning i tråd med organisasjonens vedtak.

 – Bidra til ivaretakelse av habitater i landbruks- og skogsområder gjennom informasjon.

 – Stimulere til rekruttering gjennom introjakter og jaktopplæring. Ta med deg en på jakt!

 – Opparbeide kompetanse og motivere til utøvelse av jakt- og fellefangst rettet mot predatorer.

 – Arbeide for å fremme tilgjengelighet og interesse for jakt på sjøen.

 – Arbeide for at fellingskvoten på kystsel kommer opp på et nivå tilpasset dagens selbestand.

 – Videreutvikle arbeidet med årlige takseringer på Valevatn-terrenget for å kunne forvalte 

jaktretten på en forsvarlig og bærekraftig måte.

 – Motvirke enhver form for miljøkriminalitet, herunder å arbeide med tiltak mot spredning av 

uønskede arter.

 – Arbeide for styrking av jaktoppsynet. Oppfordre medlemmene til å opptre uklanderlig ved 

utøvelsen av jakt, og påvirke til bevisstgjøring knyttet til bildebruk og bruk av sosiale medier 

ved jakt.
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Fiske og vannforvaltning
 – Videreføre arbeidet for å sikre bærekraftig forvaltning av ville laksefisker.

 – Utarbeide, og bidra til faglig gode høringsuttalelser innen fiske og forvaltning, både lokalt og 

regionalt. Prioritere høringer rundt regulering av laksefiske i elv og sjø.

 – Arbeide for at all oppdretts-virksomhet skal inn i lukket teknologi innen 2030, og kreve at all 

videre vekst skal skje i lukket teknologi.

 – Regionlaget skal prioritere å arbeide for minstevannføringsregime og andre miljøforbedringer 

i forbindelse med vilkårsrevisjoner.

 – Arbeide for å øke kalkningsbevilgninger og for at flest mulig av midlene går til målretta kal-

kingsprosjekter i Rogaland.

 – Arbeide aktivt og overordnet for å styrke sjøørretbestanden i Rogaland gjennom «Sjøørret-

prosjektet Rogaland».

 – Arbeide for at lakseluspåvirkning på sjøørret tas inn som tilleggsindikator i trafikklyssystemet.

 – Arbeide for en avvikling av fisket etter leppefisk.

 – Regionlaget skal arbeide for å fremme forståelse og korrekt utøvelse for fisking blant 

innvandrergrupper.

 – Støtte opp om lokalforeningenes kultiveringsarbeide innen fiske.

 – Jobbe for å stoppe og reversere MDs nedstenging av kultivering i anadrome vassdrag.

 – Arbeide for økte midler til lokale fisketiltak, og at flest mulig av disse midlene går til tiltak/ 

prosjekter i regi av vår organisasjon.

 – Bidra aktivt i arbeidet med vannforvaltning, kunnskapsbasert fiskeforvaltning og marin for-

valtning og gjennomføre praktiske fisketiltak.

 – Arbeide for styrking av fiskeoppsynet, herunder å oppfordre medlemmene til å opptre uklan-

derlig ved utøvelsen av fiske.

 – Regionlaget skal ivareta medlemsinteressene knyttet til sportsfiske i fylket.

 – Regionlaget skal stimulere til økt sportsfiskeinteresse gjennom tilrettelegging for og synliggjø-

ring av de gode mulighetene for sportsfiske i ferskvann og saltvann, samt arbeide for kursing 

innen fluefiske, havfiske og andre aktuelle ferdigheter knyttet til fiske.

 – Motvirke enhver form for miljøkriminalitet, herunder å arbeide med tiltak mot spredning av 

uønskede arter.

Friluftsliv
 – Regionlaget skal ivareta medlemsinteressene knyttet til friluftsliv i fylket.

 – Regionlaget skal arbeide for å fremme høstningsbaserte friluftslivsaktiviteter og forståelse 

for jakt og fiskekultur i Norge blant innvandrergrupper.

 – Arbeide for opplæring av barn og ungdom i friluftslivsaktiviteter, for eksempel sporløs ferdsel, 

riktig bekledning, utstyr, overlevelsesteknikker, overnatting og matlaging i naturen.

 – Videreutvikle et godt samarbeid med FNF, Ryfylke friluftsråd, speiderne, STF og andre 

friluftsorganisasjoner.

 – Være en attraktiv samarbeidspartner for alle friluftsinteresserte i regionen gjennom tydelig 

tilstedeværelse i debatt og samfunn, og via våre Friluftsveiledere. 

Jaktskyting/våpen
 – Arbeide for økt bruk av skytebanene, hvor det vektlegges trivsel, sikkerhet og ferdighet.

 – Arbeide for å øke konkurranseaktiviteten i fylket.

 – Regionlagets skyteutvalg samordner og setter opp terminlister for fylket.

 – Regionlaget skal publisere resultater på hjemmesider, samt samle inn resultater til klassesetting. 

Regionale mesterskap annonseres og støttes.

 – Arbeide for at godt og bredt tilbud på skytebaner over hele fylket.

 – Videreutvikle miljøtilpassede skyteanlegg, inkludert økt kunnskap og tilrettelegging av gode 

løsninger. 

Jakthund
 – Arbeide for å styrke jakthundarbeidet i regionen.

 – Tilby instruktørutdannelse for aversjons- og dressurkurs i lokalforeningene.

 – Sikre gode rammebetingelser for bruk av jakthunder ute i samfunnet, herunder følge opp 

revisjonen av hundeloven.

 – Bidra til å bevare vår kulturtradisjon for jakt med hund.

 – Arbeide aktivt for sikker jakt med hund. 

Ettersøk
 – Regionlaget skal arbeide for å ivareta fagområdet ettersøk både lokalt og regionalt. 

 – Jobbe for at det i nasjonal lovgivning blir et tydelig skille mellom jakt offentlig ettersøk. 

Vern av naturen – Miljøstrategisk arbeid
 – Spre forståelsen av at nedbygging av sårbar natur i Rogaland og resten av Norge ikke bidrar 

positivt i klimaregnskapet på overordnet nivå.

 – Kunnskapsbasert forvaltning og bærekraftig bruk skal være grunnleggende for forvaltning av 

naturen. Naturgrunnlaget skal ivaretas, og NJFF skal arbeide for å stanse tap av natur og for 

å sikre viltets og fiskens leveområder.

 – Aktivt oppdatere regionen rundt ny kunnskap om klimaendringer/ miljøpåvirkninger for fortsatt 

å kunne opprettholde utøvelse av jakt og fiske. Samarbeide med andre organisasjoner og bistå 

lokalforeningene til å drive påvirkningsarbeid.

 – Sammen med andre naturvern/ miljøorganisasjoner å arbeide for å hindre skadevirkninger av 

vann- og vindkraftutbygging i fylket.

 – Arbeide for at det ikke åpnes for flere landbaserte vindkraftverk i norsk natur. Og at for de 

landbaserte vindkraftverkene som har fått konsesjon må det gjennomføres nye konsekvensutred-

ninger for å sikre at hensynet til naturgrunnlaget og friluftslivet ivaretas, herunder jakt og fiske.

 – Motvirke enhver form for miljøkriminalitet, herunder å arbeide med tiltak mot spredning av 

uønskede arter.

 – Arbeide aktivt for at myndighetene reduserer biomassen av oppdrettslaks i Rogaland ned til 

et nivå som sikrer at lakselus og rømming ikke utgjør noen fare for de ville lakse- og sjøørret-

bestandene i fylket.

 – Arbeide for at det utvikles effektive bekjempelsesmidler mot lakselus og at det blir et politisk 

krav om at oppdrettsanleggene legger om produksjonen til lukkede anlegg.

 – Bevisstgjøre og oppfordre våre medlemmer til å delta aktivt til rydding av marin forsøpling, 

kunnskapsbasert fiskeforvaltning og bærekraftig marin forvaltning

 – Drive politisk påvirkning av kommunale og regionale politiske partier, samt støtte opp om 

miljøtiltak som bevarer urørt natur. 
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Administrasjon
 – Utvikle og sikre god bruk av administrative, digitale verktøy.

 – Videreutvikle NJFF.no som et brukervennlig nav i organisasjonen.

 – Sikre gode kommunikasjonsløp i hele organisasjonen ved hjelp av verktøy som er tilpasset 

moderne medievaner og bruk.

 – Heve kompetansen i bruk av moderne kommunikasjons- og IT-verktøy.

 – Arbeide for forenkling av administrative prosesser.

 – Opprettholde NJFFs tradisjon for god organisasjonskultur.

 – Sørge for god personalpolitikk i hele organisasjonen, herunder ivareta HMS og HR.

 – Legge til rette for en transparent, sunn og balansert økonomi med gode rutiner på alle nivåer 

i organisasjonen.

 – Forvalte organisasjonens eiendommer, anlegg, eiendeler med god drift.

 – Regionlagets regionsekretær og de ansatte friluftsveilederne skal være delaktige i alle prosesser 

knyttet til ressurskapasitet og stillingsressurser.
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Vedtekter
NJFF Rogalands vedtekter er en del av et felles vedtektsett som består av vedtekter for NJFF sentralt, 

regionlag og lokalforeninger/lag. Skann koden for link til komplett dokument:

Norges Jeger- og Fiskerforbunds vedtekter revidert etter landsmøtet i 2024.

§ 16   Spesielle regler for regionlagene
Følgende spesifikke regler gjelder for det enkelte regionlag:

1.   Regionlagets navn
Regionlagets navn er Norges Jeger- og Fiskerforbund Rogaland, forkortet NJFF Rogaland.

2.   Formål
Regionlagets formål er det samme som for NJFF sentralt.

Regionlaget er en sammenslutning av samtlige foreninger tilsluttet Norges Jeger- og Fiskerforbund 

i regionen og er det organisatoriske bindeleddet mellom NJFFs sentralledd og foreningene/lagene. 

Det har et spesielt ansvar for å ivareta organisasjonens formål i samfunnet for øvrig på regionnivå.

3.   Regionlagets ledende organer
Regionlagets ledende organer er:

1.  Årsmøte

2.  Ekstraordinært årsmøte

3.  Styret

4.   Regionlagets årsmøte
Regionlagets høyeste myndighet er årsmøtet. Ordinært årsmøte skal holdes hvert år innen 31. mars og 

innkalles med åtte ukers skriftlig varsel. Forslag som foreningene ønsker behandlet av årsmøtet skal 

være styret i hende senest to uker før årsmøtet. Styrets forslag til dagsorden, vedlagt årsberetning, 

regnskap og andre saksdokumenter sendes foreningene senest én uke før årsmøtet. Det skal føres 

protokoll fra årsmøtet. Denne skal gjøres kjent for regionlagets medlemsforeninger. Årsmøtet skal 

ikke ta avgjørelser i andre saker enn de som er oppført i innkallingen.

Til årsmøtet kan foreninger med inntil 200 medlemmer sende to representanter. Foreninger med 

flere medlemmer kan sende ytterligere én representant for hvert påbegynte 200. medlem, inntil 

seks representanter. Deretter gis én representant pr. 300 medlem. Regionlagets styre kommer i 

tillegg til det gitte antallet delegater.

Representantene må ha fylt 14 år for å ha stemmerett.

(Regionlaget kan selv justere fordelingen av representasjonen.)

Medlemmer fra foreningene utnevnt til NJFFs sentrale utvalg, samt regioninstruktører kalles inn til 

årsmøtet. Disse har tale-, men ikke forslags- og stemmerett, så fremt de ikke møter som representant 

for en forening.

På årsmøtet skal følgende behandles:
1. Konstituering av møtet.

 – Godkjenning av delegater

 – Godkjenning av innkalling

 – Godkjenning av dagsorden

 – Godkjenning av forretningsorden

 – Valg av ordstyrer

 – Valg av sekretær

 – Valg av tellekorps

 – Valg av to delegater til å underskrive protokollen

2. Årsberetning fra siste kalenderår.

3. Revidert regnskap fra siste kalenderår.

4. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak.

5. Andre saker som styret har ført opp på dagsorden.

6. Styrets forslag til arbeidsprogram og budsjett.

7. Valg av styre i henhold til punkt 6, Regionlagets styre.

8. Valg av ledere og medlemmer til årsmøteoppnevnte utvalg, to personer på valg hvert år.

 – Valg av leder, to medlemmer og en varavalgt til fagutvalg jakt for to (2) år.

 – Valg av leder, to medlemmer og en varavalgt til fagutvalg fisk for to (2) år.

 – Valg av leder, to medlemmer og en varavalgt til aktivitetsutvalg hagleskyting for to (2) år.

 – Valg av leder, to medlemmer og en varavalgt til aktivitetsutvalg rifleskyting for to (2) år.

 – Valg av leder, to medlemmer og en varavalgt til aktivitetsutvalg barn- og ungdom for to (2) år.

 – Valg av leder, to medlemmer og en varavalgt til aktivitetsutvalg kvinner for to (2) år.

 – Valg av leder, to medlemmer og en varavalgt til fagutvalg jakthund for to (2) år.

9. Valg av valgkomité på tre medlemmer inklusive leder, så vidt mulig geografisk fordelt. Medlemmene vel-

ges for tre år, rullerende slik at én person er på valg hvert år. Styret utpeker leder av valgkomiteen hvert 

år. Valgkomiteen skal foreslå kandidater til alle aktuelle tillitsverv, herunder også forslag til ny valgkomité.

10. Valg av revisor(er) og vararevisor for ett år.

11. Etter innstilling fra valgkomiteen valg av delegater til landsmøtet. Delegatene skal ha et gyldig 

medlemskap i en av regionens lokalforeninger. Foreta valg av Landsmøterepresentanter. Begrunnet 

forslag på Landsmøterepresentanter skal fremsettes muntlig på årsmøtet. Leder for aktivitetsutvalg 

Barn/Ungdom møter fast til Landsmøtet og inngår i kvoten til regionlaget. Lokalforeninger med med-

lemstall over 800 medlemmer har rett på minst en utsending. Denne skal være utpekt før årsmøtet 

i regionlaget. Valg av minst 4 vararepresentanter i prioritert rekkefølge.

(Regionlagene kan selv utvide denne listen.)

Dersom ikke noe annet er bestemt, avgjøres alle saker med alminnelig flertall. Ved stemmelikhet 

anses forslaget forkastet, unntatt ved personvalg hvor det foretas loddtrekning. Valgene skal foregå 

skriftlig dersom det foreligger flere forslag og noen krever skriftlig avstemning.

Ingen representanter har mer enn én stemme. Regionlagets styre har ikke stemmerett i saker som 

gjelder beretning og regnskap.

NJFFs sentralledd har rett til å være representert på regionlagets års- og styremøter med talerett.
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5.   Ekstraordinært årsmøte
Ekstraordinært årsmøte kan innkalles av styret, eller når et tidligere årsmøte har besluttet det, eller 

minst ¼ av de tilsluttede foreninger/lag eller forbundsstyret krever det.

Innkalling til ekstraordinært årsmøte, vedlagt dagsorden, skal skje med minst 14 dagers varsel. 

Møtet skal ikke ta avgjørelser i andre saker enn de som er oppført i innkallingen. For øvrig gjelder 

de samme regler som for ordinært årsmøte.

Det skal føres protokoll fra ekstraordinært årsmøte. Denne skal gjøres kjent for medlemmene.

6.   Regionlagets styre
Regionlaget ledes av et styre på minimum fem personer bestående av leder, nestleder, økonomian-

svarlig, barne- og ungdomsansvarlig, jente/kvinnekontakt. Og eventuelle øvrige styremedlemmer. 

NJFF Rogaland har 6 styremedlemmer, sekretær kommer i tillegg.

For øvrig konstituerer styret seg etter gjeldende satsingsområder.

Styret velges for to år av gangen, men slik at tilnærmet halve styret er på valg hvert år. I tillegg 

velges hvert år to varamedlemmer til styret. For å være valgbar til styret må vedkommende ha gyldig 

medlemskap.

Styret består minimum av årsmøtevalgt:

 – Leder

 – Nestleder

 – Sekretær

 – Økonomiansvarlig

 – Barne- og ungdomsansvarlig

 – Kvinnekontakt

7.   Styrets arbeid

Styret skal:
1. Representere NJFF i sin region, utøve den administrative myndighet, håndheve vedtektene og ivareta 

regionens interesser hos foreninger og de regionale myndigheter.

2. Følge vedtatte strategiske planer.

3. Forberede, behandle og fatte vedtak i saker av interesse for regionen.

4. Avholde møter med foreningsledere/-styrer for drøfting av viktige saker av felles interesse.

5. Sende saker til høring i foreningene.

6. Beramme ordinære og eventuelle ekstraordinære årsmøter.

7. Avgi årlig beretning og regnskap med revisors rapport om regionlagets virksomhet i kalenderåret til 

årsmøtet. Ajourføre tillitsvalgtliste for regionlaget i NJFFs medlemsregister og i Brønnøysundregisteret.

8. Utarbeide forslag til årsplan/arbeidsprogram i samsvar med NJFFs sentralt vedtatte strategier og 

budsjett for kommende år til årsmøtet.

9. Ved behov oppnevne egne utvalg og medlemmer av disse, samt utarbeide arbeidsinstruks med 

mandat for utvalgene.

10. Foreslå tildeling av eventuelle hedersbevisninger.

11. Oppnevne regioninstruktører innenfor aktuelle innsatsområder. Regioninstruktører tiltrer styret etter 

behov, med tale og forslagsrett.

12. Utarbeide instruks for regionlagets ansatte.

13. Arbeide for forenings- og medlemsfordeler, herunder muligheter for økonomisk støtte til regionlaget 

og foreningene.

14. Medvirke til opprettelse av nye foreninger og eventuelt sammenslåing av slike der det er behov og 

bistå disse med råd og opplysninger.

15. Avgjøre tvister mellom lokalforeninger i årsmøteperioden, samt tolke vedtekter. Eventuelle styrevedtak 

kan ankes inn for førstkommende årsmøte.

16. Ta initiativ til kurs og annen instruksjonsvirksomhet i regionen. Samordne konkurranseaktivitetene 

i regionen. Ved stevne og arrangementer på regionalt nivå skal styret eller den styret utpeker være 

representert.

17. Drive et målrettet ungdomsarbeid. Drive aktiv og målrettet markedsføring av organisasjonen ovenfor 

egne medlemmer og samfunnet for øvrig. Arbeide for at utenforstående foreninger tilsluttes NJFF, 

og hjelpe til med å opprette nye foreninger i områder hvor det er et naturlig grunnlag for dette.

(Regionlaget kan selv utvide denne temalisten med flere punkter.)

Styret er beslutningsdyktig når minst halvparten av styret er til stede, inkludert varamedlemmer. 

Vedtak fattes med alminnelig flertall. Ved stemmelikhet anses forslaget som forkastet. Det skal føres 

protokoll fra hvert styremøte. Denne skal gjøres kjent for medlemsforeningene.
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8.   Regnskapsrevisjon
Regnskapet skal revideres av revisor(er) valgt av årsmøtet. Revisjonen gir innstilling om regnskapet 

til årsmøtet.

Regionlagets økonomi: Lokalforeningene bærer selv reiseutgifter ved regionlagets årsmøter, tillits-

valgtkonferanser og liknende. For utgifter til årsmøte og tillitsvalgtkonferanser gjelder regionlagets 

regler om reisefordeling. Styret, utvalgsmedlemmer og regioninstruktører får dekket sine reiseut-

gifter innenfor rammen til statens reiseregulativ for kjøregodtgjørelse etter gjeldende styrevedtak. 

Dokumenterte utlegg/ reisekostnader til regionlaget skal sendes inn fortløpende, men seneste frist 

er 6 måneder etter avsluttet utlegg/ reise.

Utgiftene i forbindelse med NJFFs landsmøte hvert 3. år dekkes med 2/3 fra regionlaget og 1/3 fra 

delegatens lokalforening.

9.   Oppløsning av regionlag
Dersom det foreligger et grunngitt forslag om oppløsing av regionlaget, skal forbundsstyret behandle 

dette etter retningslinjer for oppløsning og sammenslåing av regionlag og lokalforeninger/-lag. 

Dersom det blir vedtatt å oppløse regionlag, skal regionlagets midler disponeres av NJFF til fremme 

av forbundets formål i regionen.

10.  Vedtektsendringer
Regionlaget er forpliktet av NJFFs vedtekter vedtatt av landsmøtet.

Forslag til endringer i de deler av vedtektene som regionlaget selv kan tilpasse, krever 2/3 flertall på 

årsmøtet for å bli vedtatt. Vedtektsendringer må godkjennes av NJFF sentralt for å være gyldige. 

Vedtektsendringene kan forhåndsgodkjennes av NJFF sentralt.

Dersom NJFFs landsmøte vedtar endringer i de ufravikelige delene av vedtektsnormen for regionlag, 

er regionlagene forpliktet til å ta de endrede bestemmelsene inn i sine vedtekter. Dette må gjøres 

senest i det første ordinære årsmøtet etter landsmøtet.

Endringer i vedtektene som regionlaget selv kan beslutte på sitt årsmøte vedtas med minst 2/3 

flertall blant de tilstedeværende representanter. Slike endringer skal godkjennes av Forbundsstyret 

før de blir gyldige.

Regionlaget er forpliktet av bestemmelsene i gjeldende domsutvalg i NJFFs sentrale vedtekter og 

normer. Vedtektene er revidert av landsmøtet i NJFF 2024, og tatt i bruk av NJFF Rogaland.

Utvalgsinstrukser

NJFF ROGALAND HAR VEDTATT FØLGENDE UTVALG:
Aktivitetsutvalg kvinner/jenter

Aktivitetsutvalg barn/ungdom

Aktivitetsutvalg hagle

Aktivitetsutvalg rifle

Fagutvalg fisk

Fagutvalg jakt

Fagutvalg jakthund

UTVALGENES ARBEID OG PLIKTER
 – Alle utvalgsledere innkalles til styremøtene med tale- og forslagsrett.

 – Alle utvalgslederne har møterett, men ikke møteplikt på styremøter.

 – Utvalgene plikter å arbeide i henhold til årsmøtets og styrets ønsker samt arbeidsinstruks.

 – Utvalgene er underlagt styret, og utvalgets leder plikter å holde styret orientert om status 

og fremdrift.

 – Utvalgene utarbeider egne budsjett i samarbeid med styret og administrasjonen.
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ARBEIDSINSTRUKS FOR JENTE(kvinne)UTVALGET
Jenteutvalget i NJFF-Rogaland er et aktivitetsutvalg og skal være bindeledd mellom lokalforeningene, og 

skal støtte de lokale kvinnekontaktene i deres arbeid. Fremme saker og interesser som utvalget er satt 

til å ivareta i organisasjonsleddene, samt delta i arbeidet for å nå målene i regionlagets arbeidsprogram.

Organisatorisk ansvar og oppgaver:
 – Stimulere til rekruttering av kvinnelige instruktører, jegere, fiskere, tillitsvalgte og medlemmer 

i organisasjonen

 – Arrangere overlappende møte for påtroppende utvalg

 – Delta på styremøter, årsmøter og andre relevante aktiviteter

 – Være regionlagets ressurs og bindeledd for jentesatsing herunder aktiviteter, opplæring og 

kurs. Bistå lokalforeninger og regionlagets tillitsvalgte i spørsmål vedrørende dette.

 – Overordnet ansvar for regionvise arrangementer for jenter innenfor budsjettrammer

 – Arrangere årlige regionsamling for jentekontaktene i lokalforeningene

 – Ansvar for at regionaktiviteter og arrangement skal kommuniseres ut i flest mulig 

kommunikasjonskanaler

 – Gi innspill og bistå regionlagets administrasjon om hvilke tiltak det bør søkes midler om til 

jenteaktiviteter

 – Lage årsberetning og jevnlige rapporteringer til regionlaget på arrangementer og mottatte midler

 – Fremlegge forslag til budsjett og kurs/aktivitetsplan fra utvalget innen 20. november hvert år

ARBEIDSINSTRUKS FOR BARN- OG UNGDOMSUTVALG
Barn- og ungdomsutvalget i NJFF-Rogaland er et aktivitetsutvalg og skal være bindeledd mellom 

lokalforeningene og skal støtte de lokale ungdomsutvalgene i deres arbeid. Fremme saker og in-

teresser utvalget er satt til å ivareta i organisasjonsleddene, samt delta i arbeidet for å nå målene i 

regionlagets arbeidsprogram.

Organisatorisk ansvar og oppgaver:
 – Arbeide for økt medlemsvekst blant barn og ungdom.

 – Arrangere overlappende møte for påtroppende utvalg

 – Delta på styremøter, årsmøter og andre relevante aktiviteter

 – Være regionlagets ressurs og bindeledd for barne- og ungdomssatsing herunder aktiviteter, 

opplæring og kurs. Bistå lokalforeninger og regionlagets tillitsvalgte i spørsmål vedrørende dette.

 – Overordnet ansvar for regionvise arrangementer for barn/ungdom innenfor budsjettrammer

 – Arrangere årlige regionsamling for ungdomsutvalgene i lokalforeningene

 – Ansvar for at regionale aktiviteter og arrangement skal kommuniseres ut i flest mulig 

kommunikasjonskanaler

 – Samarbeide om aktiviteter med andre organisasjoner/organisasjonsledd der dette er naturlig

 – Gi innspill og bistå regionlagets administrasjon om hvilke tiltak det bør søkes midler om til 

barne- og ungdomsaktiviteter

 – Lage årsberetning og jevnlige rapporteringer til regionlaget på arrangementer og mottatte midler

 – Fremlegge forslag til budsjett og kurs/aktivitetsplan fra utvalget innen 20. november hvert år

ARBEIDSINSTRUKS FOR AKTIVITETSUTVALG HAGLE
Hagle-utvalget i NJFF-Rogaland er et aktivitetsutvalg og skal være bindeledd mellom lokalforeningene og 

skal støtte de lokale hagleskyting-utvalgene i deres arbeid. Fremme saker og interesser utvalget er satt 

til å ivareta i organisasjonsleddene, samt delta i arbeidet for å nå målene i regionlagets arbeidsprogram.

Organisatorisk ansvar og oppgaver:
 – Stimulere til rekruttering av skyttere, instruktører, jegere, tillitsvalgte og medlemmer i 

organisasjonen

 – Arrangere overlappende møte for påtroppende utvalg

 – Delta på styremøter, årsmøter og andre relevante aktiviteter

 – Være regionlagets ressurs og bindeledd for skyteaktivitet og konkurranser, herunder skyte-stev-

ner og veiledning. Bistå lokalforeninger og regionlagets tillitsvalgte i spørsmål vedrørende 

skyteaktivitet, skytebaner ift. oppmåling og godkjenning.

 – Samarbeide med regioninstruktør hagleskyting ift. planlegging og tilrettelegging for instruk-

tørkurs og dommer/standplasslederkurs i samarbeid med lokalforeningene.

 – Arrangere årlige regional samling for hagle-utvalgene i lokalforeningene, ansvar for årlige 

terminlister og oppfølging av resultatrapportering.

 – Ansvar for at terminlister, konkurranser, arrangement skal kommuniseres ut i flest mulig 

kommunikasjonskanaler

 – Gi innspill og bistå regionlagets administrasjon om hvilke tiltak det bør søkes midler om til 

konkurranseskyting

 – Lage årsberetning og jevnlige rapporteringer til regionlaget på arrangementer og mottatte midler

 – Fremlegge forslag til budsjett og kurs/aktivitetsplan fra utvalget innen 20. november hvert år

ARBEIDSINSTRUKS FOR AKTIVITETSUTVALG RIFLE
Rifle-utvalget i NJFF-Rogaland er et aktivitetsutvalg og skal være bindeledd mellom lokalforeningene og 

skal støtte de lokale rifleskytings-utvalgene i deres arbeid. Fremme saker og interesser utvalget er satt 

til å ivareta i organisasjonsleddene, samt delta i arbeidet for å nå målene i regionlagets arbeidsprogram.

Organisatorisk ansvar og oppgaver:
 – Stimulere til rekruttering av skyttere, instruktører, jegere, tillitsvalgte og medlemmer i 

organisasjonen

 – Arrangere overlappende møte for påtroppende utvalg

 – Delta på styremøter, årsmøter og andre relevante aktiviteter

 – Være regionlagets ressurs og bindeledd for skyteaktivitet og konkurranser, herunder skyte-stev-

ner og veiledning. Bistå lokalforeninger og regionlagets tillitsvalgte i spørsmål vedrørende 

skyteaktivitet, skytebaner ift. oppmåling og godkjenning.

 – Samarbeide med regioninstruktør rifleskyting ift. planlegging og tilrettelegging for instruktørkurs 

og dommer/standplasslederkurs i samarbeid med lokalforeningene.

 – Arrangere årlig regional samling for rifleskytter-utvalgene i lokalforeningene, ansvar for årlige 

terminlister og oppfølging av resultatrapportering.

 – Ansvar for at terminlister, konkurranser, arrangement skal kommuniseres ut i flest mulig 

kommunikasjonskanaler

 – Gi innspill og bistå regionlagets administrasjon om hvilke tiltak det bør søkes midler om til 

konkurranseskyting

 – Lage årsberetning og jevnlige rapporteringer til regionlaget på arrangementer og mottatte midler

 – Fremlegge forslag til budsjett og kurs/aktivitetsplan fra utvalget innen 20. november hvert år
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ARBEIDSINSTRUKS FOR FAGUTVALG FISK
Fiskeutvalget i NJFF-Rogaland er et fagutvalg og skal være bindeledd mellom lokalforeningene og 

skal støtte de lokale fiskeutvalgene i deres arbeid. Fremme saker og interesser utvalget er satt til å 

ivareta i organisasjonsleddene, samt delta i arbeidet for å nå målene i regionlagets arbeidsprogram.

Organisatorisk ansvar og oppgaver:
 – Stimulere til rekruttering av sportsfiskere, instruktører, tillitsvalgte og medlemmer i organisasjonen

 – Arrangere overlappende møte for påtroppende utvalg

 – Delta på styremøter, årsmøter og andre relevante aktiviteter

 – Være regionlagets ressurs og inneha et hovedansvar ift. måloppnåelsen for fiske i 

virksomhetsplanen:

1. Naturgrunnlaget som forutsetning for fiske

2. Adgangen til sportsfiske

3. Utøvelsen av sportsfiske

 – Være styrets høringsorgan i saker som gjelder fiske og fiskeforvaltning, og bistå lokalforenin-

gene og regionlagets tillitsvalgte i spørsmål vedrørende dette. Følgende områder prioriteres:

1. Vannkraftutbygginger, vernesaker

2. Oppdrettssaker

3. Regionale høringer, vanndirektiv og andre regionsplaner

4. Fiskeforvaltning av anadrom fiskeslag og innlandsfisk

 – Fremme forslag til styrevedtak på saker innenfor sitt fagfelt

 – Ha kontakt med aktuelle samarbeidsorganisasjoner og offentlig forvaltning

 – Organisere og invitere til skolering og utdanning innenfor fiske og fiskeforvaltning

 – Gi innspill og bistå regionlagets administrasjon om hvilke tiltak det bør søkes midler om innen 

fisk og fiskeforvaltning

 – Lage årsberetning og jevnlige rapporteringer til regionlaget på arrangementer og mottatte midler

 – Fremlegge forslag til budsjett og kurs/aktivitetsplan fra utvalget innen 20. november hvert år

ARBEIDSINSTRUKS FOR FAGUTVALG JAKT
Jaktutvalget i NJFF-Rogaland er et fagutvalg og skal være bindeledd mellom lokalforeningene og 

skal støtte de lokale jaktutvalgene i deres arbeid. Fremme saker og interesser utvalget er satt til å 

ivareta i organisasjonsleddene, samt delta i arbeidet for å nå målene i regionlagets arbeidsprogram.

Organisatorisk ansvar og oppgaver:
 – Stimulere til rekruttering av jegere, instruktører, tillitsvalgte og medlemmer i organisasjonen

 – Arrangere overlappende møte for påtroppende utvalg

 – Delta på styremøter, årsmøter og andre relevante aktiviteter

 – Være regionlagets ressurs og inneha et hovedansvar ift. måloppnåelsen for jakt i virksomhetsplanen:

1. Naturgrunnlaget som forutsetning for jakt

2. Adgangen til jakt

3. Utøvelsen av jakt

 – Være styrets høringsorgan i saker som gjelder jakt og viltforvaltning, og bistå lokalforeningene 

og regionlagets tillitsvalgte i spørsmål vedrørende dette.

 – Fremme forslag til styrevedtak på saker innenfor sitt fagfelt

 – Ha kontakt med aktuelle samarbeidsorganisasjoner og offentlig forvaltning

 – Organisere og invitere til skolering og utdanning innenfor jakt og viltforvaltning

 – Gi innspill og bistå regionlagets administrasjon om hvilke tiltak det bør søkes midler om innen 

jakt og viltforvaltning

 – Lage årsberetning og jevnlige rapporteringer til regionlaget på arrangementer og mottatte midler

 – Fremlegge forslag til budsjett og kurs/aktivitetsplan fra utvalget innen 20. november hvert år

ARBEIDSINSTRUKS FOR FAGUTVALG JAKTHUND
Jakthundutvalget i NJFF-Rogaland er et fagutvalg og skal være bindeledd mellom lokalforeningene 

og skal støtte de lokale jaktutvalgene i deres arbeid. Fremme saker og interesser utvalget er satt til å 

ivareta i organisasjonsleddene, samt delta i arbeidet for å nå målene i fylkeslagets arbeidsprogram.

Organisatorisk ansvar og oppgaver:
 – Stimulere til rekruttering av jegere, instruktører, tillitsvalgte og medlemmer i organisasjonen

 – Arrangere overlappende møte for påtroppende utvalg

 – Delta på styremøter, årsmøter og andre relevante aktiviteter

 – Være regionlagets ressurs og inneha et hovedansvar ift. måloppnåelsen for jakt med hund i 

virksomhetsplanen:

4. Naturgrunnlaget som forutsetning for jakt med hund

5. Adgangen til jakt med hund

6. Utøvelsen av jakt med hund

 – Være styrets høringsorgan i saker som gjelder jakthund og forvaltning, og bistå lokalforeningene 

og regionlagets tillitsvalgte i spørsmål vedrørende dette.

 – Fremme forslag til styrevedtak på saker innenfor sitt fagfelt

 – Ha kontakt med aktuelle samarbeidsorganisasjoner og offentlig forvaltning

 – Organisere og invitere til skolering og utdanning innenfor jakt med hund og forvaltning

 – Gi innspill og bistå regionlagets administrasjon om hvilke tiltak det bør søkes midler om innen 

jakt med hund og forvaltning

 – Lage årsberetning og jevnlige rapporteringer til regionlaget på arrangementer og mottatte midler

 – Fremlegge forslag til budsjett og kurs/aktivitetsplan fra utvalget innen 20. november hvert år.
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Valgkomiteen har bestått av:

Leder 

Geir Aas

90 78 80 53

geir.aas@varenergi.no

Medlem 

Leif Arild Fjellheim

91 14 47 28

leif.arild.fjellheim@haugnett.no

Medlem 
Freddy Ree

48 01 17 27

freddy.Ree@nortura.no

Sekretær 

Terje Havsø

91 66 95 59

terje.havso@dabb.no

Regionstyret Status 2024 2025

Leder Tore Skogen Vindafjord JFL IPV På valg 2 år

Nestleder Olav Kolltveit Haugesund og Omegn JFF NY IPV 1 år igjen

Sekretær Lise Dalen Stavanger RJF GV IPV 1 år igjen

Økonomiansvarlig Torstein Gåsland Stavanger RJF IPV På valg 2 år

B/U-ansvarlig Marthe Holgersen Kjørkleiv Stavanger RJF NY IPV 1 år igjen

Jentekontakt Ragnhild Ottesen Stavanger RJF IPV På valg 2 år

1. varavalgt Adem Seferagic Jæren JFL NY På valg 1 år

2. varavalgt Oddvar Vermedal Stavanger RJF NY På valg 1 år

Aktivitetsutvalg Jenter
Utvalgsleder Ragnhild Ottesen Stavanger RJF IPV På valg 2 år

Medlem Torunn K. Thiemer Jæren JFL IPV På valg 2 år

Medlem Ellen Hagen Strand HJFF GV IPV 1 år igjen

Varavalgt Victoria Rasmussen Lund JFF GV IPV 1 år igjen

Barne- og Ungdomsutvalg
Utvalgsleder Marthe Holgersen Kjørkleiv Stavanger RJF NY IPV 1 år igjen

Medlem Sondre Helgevold Tysvær JFF IPV På valg 2 år

Medlem Stian Tønnessen Stavanger RJF NY IPV 1 år igjen

Varavalgt Bjørn Thore Hetland Eigersund JFF IPV På valg 2 år

Fagutvalg Jakt
Utvalgsleder Knut Ivar Skogland Tysvær JFF GV IPV 1 år igjen

Medlem Olafr Jakobsson Sauda JFF NY #Mrk På valg 2 år

Medlem Øyvind Træet Vindafjord JFL GV IPV 1 år igjen

Varavalgt Jone Nærland Stavanger RJF IPV På valg 2 år

Fagutvalg Fisk
Utvalgsleder Knut Ståle Eriksen Stavanger RJF GV IPV 1 år igjen

Medlem Anders Grøndahl Sokndal JFF IPV På valg 2 år

Medlem Anbjørn Kallekodt Tysvær JFF IPV På valg 2 år

Varavalgt Kjetil Østbø Stavanger RJF GV IPV 1 år igjen

Aktivitetsutvalg Rifle
Utvalgsleder Bengt Oftedal Jæren JFL NY IPV 1 år igjen

Medlem Håkon Aamodt Haugesund OJFF NY IPV 1 år igjen

Medlem Odd Meyer Løgevik Sokndal JFF IPV På valg 2 år

Varavalgt Hans Sunde Jæren JFL IPV På valg 2 år

Aktivitetsutvalg Hagle
Utvalgsleder Geir Walland Karmøy JFNF GV IPV 1 år igjen

Medlem Bjørn Thore Hetland Eigersund JFF IPV På valg 2 år

Medlem Stian Eikåsen Jæren JFL GV IPV 1 år igjen

Varavalgt Zain Rage Stavanger RJF IPV På valg 2 år

Fagutvalg Jakthund
Utvalgsleder Jan Atle Larsen Stavanger RJF GV IPV 1 år igjen

Medlem Egil O. Årstad Eigersund JFF GV IPV 1 år igjen

Medlem Tom Kjetil Ims Eigersund JFF IPV På valg 2 år

Varavalgt Kjell Øyvind Kristiansen Haugesund OJFF IPV På valg 2 år

Valgkomitè
Medlem Leif Arild Fjellheim Karmøy JFNF NY IPV 2 år igjen

Medlem Geir Aas** Stavanger RJF GV På valg 3 år

Medlem Freddy Ree Sokndal JFF IPV 1 år igjen

Varavalgt Terje Havsø Eigersund JFF Varavalg utgår

Revisorer
Roar Eik Stavanger RJF GV På valg
Geir Skjefstad Suldal JFL GV På valg

*: Geir Aas overtatt det siste året for Olav Kolltveit i valgkomiteen. Olav stiller til valg i styret (Valgprotokoll 2024)

**: Geir Aas utpekt som leder av Valgkomiteen for 2025.

Vara i valgkomiteen utgår.

Punkt 7
Valg av region-

lagets styre. 

Punkt 8
Valg av ledere 

og medlemmer 

til årsmøteopp-

nevnte utvalg

Punkt 9
Valg av 

valgkomité

Punkt 10
Valg av revisorer
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HVA GJØR DU OM DU 
KJØRER PÅ VILT??

RING POLITIET PÅ: 
02800

POLITIET VIL SETTE DEG I KONTAKT MED DEN LOKALE VILTNEMDA

Pass på farten!

Antallet viltpåkjørsler øker i Rogaland, og høyere 
hastighet på veiene er en medvirkende årsak.  
Kjører du i 70 kilometer i timen i stedet for 80, minsker 
risikoen for ulykker med 50 prosent, viser tall fra 
Transportøkonomisk institutt.

Vær spesielt oppmerksom ved grålysning og 
solnedgang!

De fleste ulykkene skjer i nærheten av skog og 
vassdrag. Risikoen er størst de to-tre timene 
før solnedgang og de to-tre første timene etter 
soloppgang. Det er viktig å være oppmerksom på 
skilting lags veien.

Tips for å unngå påkjørsel:

• Hjortevilt kan samle seg i flokker om vinteren.  
Ser du ett dyr, brems ned og vær oppmerksom på 
at det kan komme flere.

• Viltet er generelt mer på vandring i skumrings-
timene morgen og ettermiddag, og mer på natten 
enn på dagen.

• Vær forberedt på at dyret kan begynne å løpe 
foran bilen, spesielt ved høye brøytekanter.  
Senk farten og ikke stress dyret unødig (men pass 
på trafikk bak deg).

• Sveip med blikket slik at du får med deg  
eventuelle bevegelser i veikanten og refleksjon fra 
dyreøyne.

• Vær oppmerksom – la GPS og mobiltelefon hvile 
mens du kjører.

• Sørg for riktig justerte lys på bilen og ikke vær en 
enøyd banditt.

• Forsøk å varsle andre biler dersom du observerer 
dyr i eller langs veien.

• Dersom sammenstøt synes uunngåelig –  
sikt bak dyret og brems ned så mye du kan.

• Hold avstand til bilen foran.

Dette gjør du om du kjører på et hjortevilt

Etter Veitrafikkloven er du forpliktet til å stoppe  
og bistå dersom du kjører på et dyr. Er det hjortevilt 
eller husdyr skal du varsle Politiet.

Ta på refleksvest, slik at du blir sett av andre 
trafikanter!

• Få oversikt over eventuelle skadede personer 
og gi førstehjelp/kontakt 113 dersom akutt hjelp 
er nødvendig.

• Ring Politiet på 02800   og meld fra om  
påkjørselen.

• Merk påkjørselssted – dette for å kunne spore 
skadede dyr.

• Følg aldri etter et skadet dyr selv. Det kan både 
være farlig og vanskeliggjør ettersøkshundens 
arbeid.

Foto: Eigill J. Danielsen
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